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date of birth,

New York

ised of the identities
of the interviewing agents and the purpose of the interview.

| |thereafter provided the following information:

Jwas staying at an undisclosed hotel in[:::::]
| and agreed to meet with the intervigwi

at a neutral Iocation. She is staying at the hotel iq

due to current job requirements, but is looking for a ce

in |

[ | works for] |

|works closely with{

|
I
L

1

| [Telephone number
[work as| |
|
tated that]| ]

and
TRat She has had direct COonTact WITH TOIMEr U-S. ATTormey wemeral
John Ashcroft and.current Attorney General Alberto Gonzales.

[:::::::::ktated thatl |reported additional

informaticon recardina +he homhinag in Oklahoma Citv that they had
received The
information Rad To deal WITH OTNEr co=comspIlratorsror the bombing
of the Alfred E. Murrah building as well as information regarding
additional explosives which had yet to be discovered felt
that the FBT was moving too slowly in conducting its investigation
| indicated that a second attack was going o
raccur_Tn the 10th year anniversary, 04/19/05. As such,i |
authored several letters with the|

| and forwarded them to Congressman William Delahunt
and Congressman Dana Rohrbacher.

|. Bothl [and]

i investigations.

provided copies of these letters to the
Incerviewing agencs.

04/01/05 a Toms River, New Jersey
Date dictated 04 /01 / 05

Investigation on

Fie # 174A-0C—-56120-D - |04
Detective] M

by SA |

| o

This document contains neither recommendations nor conclusions of the FBL It is the property of the FBI and is-loaned to your agency;
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tried to pass the information

through an individual Kknown To |

with same.| jas told byl |would

be able to facilitate finding the hidden cache of explosives.

| | stated thatl |

investigations. | | admitted that she had little knowledge

regarding the reasons forl

| stated that she has had

[ _ |contact with] | has
continually provided information to| |deems as
credible. :

advised that | |and

advised tha{ |

| Oklahoma Citv conspirator, TERRY NICHOLS.
the location of a cache

of explosives that were never recovered during the investigation of
the OKLAHOMA CITY BOMBING. Additionally,| |
that NICHOLS has numerous supporters that are unknown to the
government and that there is a second bomblng of an unknown target
scheduled for Airll 19, 2005, the tenth anniversary of the OKLAHOMA

CITY BOMBING. does not posses any information that would

indicate what e target would be for a bombln? on April 19, 2005.
NICHOILS started

| |adviq9d fhaJ r_]received the information
d L 1

advised that

[fFelt that the information provided| | was
critical and immediately contacted FBI| [ was
frustrated when told by FBI !that it wasafier hours and
that they would need to call bac e neyt_dawu |
efforts and was directed to call FBI [which|
claims was equally fruitless. advised that they eventually
contactedl |

| They macsed the information regarding the

potential threat to
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[:::::::::]advised that the FBI eventually respondedl | b6
information and sent agents to | provided Te

Iinformation to the agentsl ]

advised that | | continued to pursue

the information being provided| |and decided to meet with
I —  Jadvised thatl 1]

paid for their travel expenses with their own money and b
i uneration for their involvement p7C
b7D

|
| NICHOLS detaile ation of blasting caps and
chemicals to be used to make explosive. NICHOLS described

the items with extreme- specificity.

[ | balked at providing the location of the

aforementioned items | | be

[ p laareed o diviilge The. b7C

lacation of the explosives tol relayed 17D
provided

the address of an abandoned house and Cthe directions TO CTIe
explosives that were hidden in a crawl space.

I
| | NICHOLS does not want co I
see another bombing occur and he believes that fingerprints located bé
on the explosives will implicate , who NICHOLS claims b7C
assisted in the first attack. NICHOLS despises| | who allegedly b7D
testified against him in the OKLAHOMA CITY BOMBING trial. NICHOLS
believes that] is an operative for the government and the
revelation of fingerprints on the explosives will reveal
the government's complicity in the OKLAHOMA CITY BOMBING.

NICHOLS also advised that| | may

have also left fin ints on the explosives and gueriedl |
about ways to havei fingerprints revealed |
| ] NICHOLS that he had a contact

] | 16
| [NICHOLS to reveal the location the explosives so that the bC
[ | could recover the explosives, b7D

fingerprint them and reveal |and the government's
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involvementJ |relaved all the above information|

H
| Iadv%sed +hat NTCHOQOIS advised| |
b6
biC
b7D
Indenendant checks | Jrevealed the following for
|
in Ton from NICHOLS that he 151 r—ﬁJiording
to NICHOLS (T Jthe identities ofl |
that were involved in the OKLAHOMA CITY BOMBING. be
also knows the identity of ] refused to reveal the b7C
identities of the subijects | but bID
| |
[advised that she
knows nothing about | |
[::::] indicated to that
of .something significant, but refused to further elaborate
ooy The rhone He stated that he would reveal this information to
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stated thaﬂ[:::]would be available for future
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Date of transcription 05/16/2005

| | omni Explosives, P.O. Box bo
| Phone: | | was telephonically
contacted on May 4, 2005 by Explosives and Ha vices
Examiner| | Upon inquiry from regarding

the details of a particular manufacturing date/shift code appearing
on a box containing Kinestik Liquid containers seized from the
former residence of Terry Nichols at 109 South 2nd Avenue,
Herrington, Kansas,[:::f&:::]voluntarily provided the following
information regarding shipments of Kinestik [ ] explosive
from 1989 - 1995 to Kansas and Arkansas:

[:::;;::::] could not track the shipment utilizing the be

date/shift code provided by | e
In 1989, Omni Explosives shipped th_gasgﬁ_Qf_KinQ&tik

explosive to | | Developers KS,

and one case of Kinestik explosive to |in Wilson, AR.

In 1990, Omni Explosives shipped one case of Kinestik
explosive to in Blythe, AR.

In 1991, Omni Explosives shipped one-half case of
Kinestik explosive tol |Constxuction,
Conway, AR and twelve sticks of Kinestik explosive to in
Pine Bluff, AR.

-1 Y

In 1992, Omni Explosives shipped one_case of Kinesgtik
explosive to Developers, KS.

In 1993, Omni Explosives shipped three cases of Kinestik
explosive to | |Construction Company,
AR.

be

In 1995, Omni Explosives shipped ten sticks of Kinestik b7C
explosive to| | AR.

Investigation on 05-04-05 at Quantico, VA (telephonically)
File # 174A-0C-56120 - 7)- /gﬂ‘/é Date dictated 05-16-05

by
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Investigation on - < a
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Date of transcription 04/06/2005

b6
On 4/4/2005, Intelligence Analyst (IA) bre
Field Intellidgence Group, Denver Diwvision. reviewesd a
which had been provided to the FBI by |
Referral/Consult
bé
BIC

®

Investigation on 04/04/2005 at Colorado Springs, Colorado
174A-0C-56120-D = ISZH i
File # 266A-DN-64168, 266A-DE-97705_/)) Date dictated

by IA

V%
| i
tI”hxs document contains neither recommendations nor conclusions of the FBL It is the property of the FBI and is loaned to your agency; b 0(
it and its contents are not to be distributed outside your agency. ’
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Date of transcription 04/28/2 0'05

.Terry Lynn Nichols, white male, date of birth April 1,
1955, place of birth Lapeer, Michigan, Social Security Account
Number 371-68-4869, was interviewed. Nichols is currently
incarcerated at the United States Penitentiary, Administration
Maximum (ADX), 5880 State Highway 67 South, P.O. Box 8500,
Florence, Colorado, 81226.

Investigatox and Lieutenant
United States Penitentiary, ADX, 5880 State Highway 67 South, P.O.
Box 8500, Florence, Colorado i | were present durlng the

1nterv1ew

Nichols is serving multiple life terms for his role in
the 1995 bombing of the Alfred P. Murrah Federal Building, Oklahoma
City, Oklahoma. .

In September 2004, Nichols wrote a letter to United
‘States Attorney General John Ashcroft, United States Department of
Justice, 950 Pennsylvania Avenue, NW, Washington, D.C. The letter

advised that [ and| |1ied during
the trials against Nichols. The letter Turther advised that

Nichols was willing to talk about his role in the 1995 bomblng
Nichols received no response from the Attorney General.

may have been involved in the 1995 bombing due to
-his knowledge of explosives and selllng explosive material at gun
shows. Nichols tried to raise the issue of |:| involvement
with his attorney during the state trial but was told to focus on
saving his own life. Afte trial, Nichols' attorney did not
want to raise the issue ofi | and Nichols felt abandoned.

In November 2004, an article appeared in a newsgpaper
regarding plea negotiations between Nichols and the State of
Oklahoma. Prior to Nichols' trial by the State of Oklahoma, five
written questions were provided to Nichols for the purpose of
establishing credibility with the District Attorney's Office,
Oklahoma City, Oklahoma. The negotiations and the questions were
secret but apparently leaked to the media in November 2004.

Nichols was approached by
asked Nichols about the questions, specifically in reference to the

mwﬂgwnm 04/28/2005 a Florence, Colorado
174A-0OC-56120-D_-JgZY

File # 266A~DE-97705, 266A-DN-64168 3) od Date dictated  04/28/2005
\ \ 25
by SA
This document contains neither recommendations nor conclusions of the FBL It is the property of the FBI and is loaned to your agency;

it and its contents are not to be distributed outside your agency.

bo
b7cC

bé
b7C




FD-302a (Rev. 10-6-95)

266A-DE-97705, 266A-DN-64168

Continuation of FD-302 of

. )
Terry Lynn Nichols On04/28/2005 Pags

location of bomb components. Nichols responded that he did not
tell the truth regarding the location of the stored bomb
components. Nichols[::%:::::jﬁbegan discussing the 1995 bombing
through verbal conversations and written letters. Nichols was

seeking help !to ensure truth of the 1995 bombing in
Oklahoma City was revealed. _ :

A few days lafer. | |approached
Nichols and advised that] | had an "independent forensic
examiner" working on his case and would be willing to help Nichols.
wrote that the recovery of the material would be performed

Yy a private investigator, | | and listed several
unknhown Congressmen investigating the 1995 Oklahoma City bombing
investigation.

Nichols provided a letter[:::::::::]which contained a
detailed listing of bomb components but did not contain the
location. In another letter, Nichols sent the locatiodn of the bomb
components in a coded format[::;;:::f]received the list and asked
for a second letter containing e same information. After several
questions posed by[ | Nichols began to suspect
wanting to obtain the bomb components and use thew—s== criminal
[ Nichols limited his conversations with which

. . ; ;
resulted in a threat to ylchols family b |

Nichols has not had direct contact with|

regarding the location of the bomb components. Nichols only spoke
with] |about the bomb components.

During the course of the discussions, Nichols learned the
bomb components had been recovered from his prior residence in
Kansas. A short time later, Nichols heard discussions of a planned
bombing on the anniversary and the possible involvement of family
members of Nichols. Due to the possibility of a bomb threat,
Nichols requested to talk to law enforcement.

Nichols realizes that he was used by Timothy McVeigh and

that based on all of the actions taken by McVeigh, the 1995 bombing
appeared to have been conducted by Nichols.

History

In 1975,[::::::::;]Terry Nichols used to purchase
blasting caps that were used on the family farm. The blasting caps

bé&
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were used to remove stumps and debris from the fields. Nichols
provided his driver's license to a retail store when purchasing
blasting caps. :

In April 1993, McVeigh met| |Nichols at

their farm in Michigan. McVeigh had returned from Waco, Texas, and

observed the stand-off between law enforcement and David Koresch. .
A family member told all three men to come into the residence. The
television displayed a fire at the Waco compound. McVeigh wanted
to take action against law enforcement officers due to the fire.
McVeigh wanted to return to Waco and shoot as many law enforcement
officers and military personnel as possible. Nichols explained to
McVeigh that any violent actions taken on his part would do no
good. McVeigh decided not to take any actions against the law
enforcement and military personnel.

In the summer 1993, McVeigh met with Nichols on their
farm in Michigan. McVeigh showed Nichols six or eight Kinesticks
with the nitromethane components. McVeigh added the nitromethane
to the Kinesticks which resulted in Kinesticks becominag red o
orange. McVeigh got the Kinesticks from who
was later identified as | |

Later that summer, Nichols and McVeigh went to a gun Show
*in Indiana or Ohio. McVeigh was very secretive about being seen in
public with Nichols so they did not speak to each other during the
gun_show. McVeigh told Nichols to go to a display table operated
by|:|who was selling blasting caps.

Nichols discussed buying blasting caps with end was
surprised that no identification was needed to purchase the
blasting capd hvised that as long as you said they were

"~ for farm use, no identifications is needed.

In the fall of 1994, Nichols was employed as a ranch hand
at farm in[__ ] Kansas. Nichols decided to quit his
job and get into the gun show business selling guns and military
surplus. Nichols decided that he and McVeigh would be business
partners.

Nichols talked to McVeigh about McVeigh having an affair.
with his wife. Nichols' wife told Nichols that she thought McVeigh
was a homosexual and had kissed him to see if he would react.
McVeigh denied everything except the kiss from Nichols' wife.
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During the Nichols' trial, his wife testified that she had an
affair with McVeigh. McVeigh tried to explain that if something
happened between McVeigh and Nichols' wife, it was "Carpe Diem,"
McVeigh's motto of seize the day. McVeigh further referenced The
Turner Diaries, in which a woman walks in on a man in the shower
and they make love. Nichols had to explain to McVeigh that there
was a big difference between having an affair with his wife and a
book. :

Nichols had a yard sale to sell personal property prior
to moving out of the[:::fi::::]farm house. Because some of the
furniture did not sell, Nichols asked McVeigh to rent a storage
unit toé hold the furniture. McVeigh rented the storage unit in the
alias, Sean Rivers. Nichols did not know the storage unit was
rented in an alias.

McVeigh began discussing the oppression of the United
States Federal Government and what action could be taken in the
event marshal law was imposed. The subject had been discussed for
several years, going back to 1988. Nichols and McVeigh prided
themselves on being prepared for any disaster or oppression from
the United States Federal Government.

McVeigh approached Nichols and asked Nichols for help
acquiring ammonium nitrate.' McVeigh wanted the ammonium nitrate in
case there was a natural disaster or in the event of a nuclear war.
McVeigh was told to go to any grain elevator and purchase the
material. McVeigh traveled to several elevators, buying a few bags
at each location. McVeigh was uncomfortable buying the bags
because he did not have a good reason to be purchasing the
material. McVeigh asked Nichols how he could acquire one ton of
ammonium nitrate. McVeigh was told to call around to the local
elevators and inquire who had that much material on hand and make
the purchase. McVeigh located such an elevator in McPherson,
Kansas. McVeigh needed help transporting one ton of ammonium
nitrate and Nichols agreed to help pick up the material.

On September 30, 1994, Nichols and McVeigh drove to
McPherson, Kansas, in Nichols' truck. Upon arrival in McPherson,
McVeigh jumped out of the truck and went to make telephone calls.
Nichols went to the elevator and purchased one ton of ammonium
nitrate, receiving (40) 50 pound bags. Nichols told the salesman
that the ammonium nitrate was for a wheat field and discussed the
different types of fertilizer. After completing the purchase,
Nichols drove through town and picked up McVeigh. Due to the

-1
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potential for rain, Nichols and McVeigh stopped at a camper store
‘outside of McPherson and purchased a camper shell for Nichols'
truck. McVeigh was very nervous while the salesman viewed the
fertilizer in the back of the truck. Nichols and McVeigh returned
to Herington, Kansas. Nichols gave the receipt for the purchase to
McVeigh. The ammonium nitrate was placed in a storage unit near a
Pizza Hut until April 18, 1995.

After arriving in Herington, Nichols secured the camper
shell to the truck using bolts.
observed Nichols working on his truck, securing the camper shell.

At no time was any equipment owned by | | used to
pick up fertilizer. Nichols did not place any trailers on his
truck to move the ammonium nitrate.

During this same time, McVeigh began to discuss acquiring
blasting caps, explosives and guns. The blasting caps and
explosives would have to be acquired without being traced to
McVeigh due to marshal law. The guns would have to be purchased
second hand without being traced by law enforcement. If the-guns
were registered to McVeigh, they would know where to look during
marshal law. '

Nichols agreed to accompany McVeigh on a reconnaissance l
of a quarry located in Marion, Kansas. The first reconnaissance
resulted in locating two locked, steel buildings.

During the second visit, McVeigh and Nichols drove
McVeigh's Spectrum and parked approximately one-half mile from the
quarry. They walked across the field and broke into the steel
building. One building contained blasting caps and the other
contained Tovex. Nichols and McVeigh stole the following material
from the steel buildings:

Electric blasting caps with delays;

Primadet non-electric blasting caps with orange shock
tubes; and

Tovex, described as a "sausage" shaped explosive which
came in two sizes.

McVeigh and Nichols each carried a case of blasting caps
and a case of Tovex. They walked the ¥ mile to the car and

bé
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completed two or three trips, filling McVeigh's trunk and back
seat. They completed the robbery by approximately 1:00 a.m.

McVeigh and Nichols took the stolen material to Nichols'

residence located on the[ | farm and stored it in the garage.

The next day, McVeigh told Nichols they were moving the
stolen material to Arizona. Nichols observed McVeigh add
methamphetamine to a bottle of Gatorade. When confronted by
Nichols, McVeigh advised that it would help him stay awake.
McVeigh and Nichols loaded the stolen material in Nichols' truck
and drove it to a campsite near Kingman, Arizona.

Nichols stayed with the material at the camp site and
McVeigh into Kingman to meet with | Mcveigh
brought[ffff:ifjto the camp site driving a Ford Bronco. McVeigh
had several conversations with[______ | without Nichols being -

oo
<1

allowed to participate. McVeigh took great effort to keep|

and Nichols from talking with each other. The next day, McVeigh
found a storage shed for the stolen material. Prior to leaving
Arizona, Nichols moved the stolen material to a rented storage unit
in Flagstaff, Arizona. The rental unit wag rented under an alias
which Nichols could not recall. |
repackaged the blasting caps iq Christmas wrapping paper. A short

. time later, the stolen material was again moved and added to the

rented storage unit in Herington, Kansas.

McVeigh told Nichols that[::::::] took illegal drugs
including methamphetamine, marijuana and possibly cocaine.

After returning to Kansas, McVeigh attended a gun show in
Kingman, Arizona, and Nichols went to Las Vegas, Nevada, to visit

] Nichols and McVeigh attended a gun show

in Colorado Springs, Colorado from October 14-16, 1994.

While driving back to Kansas after the gun show in
Colorado Springs, McVeigh told Nichols he needed a second ton of
ammonium nitrate. McVeigh wanted to "make a statement against the
United States Federal Government, that they had gone too far and
needed to be stopped." McVeigh was angry at the response from the
United States Federal Government to a shooting in Ruby Ridge, Idaho

and the siege in Waco. "The government will have to learn and I
will blow something up. No one will stop me, absolutely no one, I
don't care who it is." Nichols believed that McVeigh was going to

blow up a monument or something similar. Nichols told McVeigh that

ooy
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he did not want to get more ammonium nitrate. McVeigh displayed a
.45 caliber plStOl and told Nichols that they. would have to buy or
steal the ammonium nitrate. McVeigh told Nichols "people can be
forced to do things." McVeigh kept referring to "we have to make a
statement." ©Nichols believed that McVeigh had others helping with
his plan. Any objections made by Nichols were met with a response
from McVeigh that Nichols was "in too deep" and that it would look
like Nichols planned everythlng

Nichols and McVeigh stopped for the night in Salinas,
Kansas, and rented a room under the aliasl | The alias

was made up from names of friends Nichols had in Michigan.

) The next day, Nichols and McVeigh drove to McPherson,
Kansas. While driving into town, McVeigh again left the wvehicle to
make telephone calls and Nichols completed the purchase of one ton
of ammonium nitrate. Nichols picked up McVeigh while driving out
of town and returned to Herington, Kansas. The second ton of
fertilizer was added to the storage unit. Nichols' furniture was
removed from the storage unit and placed in a storage unit 1n
Counsel Grove, Kansas .

e — ented a post office box
because was angry she could not
contact NIchols. vas _having problems and Nichols

often traveled to Las vegas to help

In October 1994, three 55 gallon drums of nitromethane
fuel were purchased from the Ennis Race Track, Ennis, Texas. Six
white plastic barrels were purchased from a dairy-plant in Kansas.
The plastlc barrels were used to hold cleansing fluid that cleaned
the lines in the dairy plant.

McVeigh received news that his grandfather had died and
wanted to meet with Nichols. Nichols left Las Vegas and traveled
to Kingman, Arizona. - McVeigh had already left for New York, so
Nichols returned to Kansas and camped at the Geary Lake Wildlife
area.

McVeigh had told Nichols that{ _____ ]was going to help
them begin a business selling material at gun shows. McVeigh then
began discussing a plan to rob[____] which evolved into Nichols
robbing McVeigh could not be involved in the robbery
becaus% new McVeigh.

oo
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On approximately November 1, 1994, McVeigh came to the
Nichols' campsite at the Geary Lake Wildlife area, near Junction
City, Kansas. McVeigh provided a map ofE;;::::;;i:Fidence,

including where to park while committin e robbery. McVeigh
advised that| |wou1d be leaving
the residence at approximately 5:00 p.m. and [would be home
alone. McVeigh wanted $2,000.00 from the robbery and the rest
could be kept by Nichols. un show table was nicknamed

| |[Mcveigh told Nichols that the "goodies" were
in the back room. The "goodies" were speciality ammunition, cannon
fuse and Kinestick components. McVeigh further advised that

did not kéep a serial number listing of his weapons and that.The
house would contain guns and money. Nichols was told not to touch
anything in| | room.

McVeigh gave Nichols a Mossberg 12 gauge shotgun with a
pistol grip and a 9 MM Smith & Wesson pistol to complete the
robbery. Nichols also carried his Glock Model 19 during the
robbery. Nichols was told by McVeigh that he was in too deep to
turn back now. McVeigh told Nichols that this was the last thing
he would have to do and they could go their separate ways.

On approxi y November 5, 1994, Nichols began driving
tc>E:::::] home i Arkansas. Nichols realized that he did
not have a way to |so

he stopped at a store and
purchased plastic flex cuffs to securel

er arriving late[:::::::::]Arkansas, Nichols camped
nearl I

residence.

b6

b7C

The next day, Nichols conducted surveillance of |

residence and found a better place to park his truck than McVeigh
had instructed. Nichols verified that he had the correct residence

while approaching ; he rear. In the early afternoon,
Nichols approached residence from the rear, crossing a

creek. After completing the route, Nichols left the area.

At approximately 3:30 p.m.. Nichols began surveillance on

esidence and watched eave at approximately 5:00
It began to rain and as'mrcrmors—returned to his truck, the
Nichols

p.m.
creek became very full and he could nor forge the creek.

remained in his truck all night.

At approximately 9:00 am the next day, Nichols approached
[::::::::}esidence wearing camouflage pants, shirt and hat, along

-1
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with panty hose over his face. Due to the tight fit, Nichols wore
his glasses on the outside of the panty hose. Nichols had used a
bungee cord to make a sling for the shotgun.

Nichols waited for to exit his residence,
confronted]| | and both mem went back into the residence.
Nichols secured| Jusing the plastic flex cuffs and placed
inside the residence. Nichols began loading guns into an
and|] rotested loudly not to take his van. Nichol
very afraid because he heard a siren from a police car drive past
the driveway to residence. -

Nichols opened a filing cabinet in the house and removed
an envelope containing $37,000.00.

hols stole approximately 70 guns, gold coins and cash
fron residence. Nichols removed a pillow case and a quilt
fron! jbed so he could cover up the stolen material.

Whil g material from the house, Nichols viewed two
cardboard boxes and a cardboard mail tube near a door. It appeared
the boxes had recently been delivered from a mail delivery service.
One box contained various ammunition and the other contained tubes
of nitromethane. The cardboard tube contained an empty Light Anti-
tank Weapons (LAW) Rocket tube. Nichols placed all the material in
the van. The nitromethane tubes were recovered by the FBI in April
2005 and the LAW Rocket tube was recovered in April 1995 by the
FBI. :

Nichols drove the van to his truck and loaded the stolen
material into his truck. Nichols changed his camouflage clothing
to a shirt and blue jeans. Prior to leaving the area, Nichols
could not find his wallet. Nichols began searching and found his
wallet near the wvan. A

Nichols drove to his campsite in Junction City. Nichols
wanted to get a shower and a hotel room so he rented a room at the
Sunset Hotel and the next night moved to the Traveler's Inn.
Nichols called from a payphone and talked to McVeigh's father and
sister and left the payphone telephone number for McVeigh to call.
McVeigh tried to call from a payphone to a payphone number given by
Nichols. The calls could not be completed. In frustration,
Nichols called from his hotel room and talked to McVeigh at his
father's residence. McVeigh was very angry Nichols would call him
at his father's residence. Nichols believed that he talked to
McVeigh on November 6 or 7, 1994. Nichols told McVeigh about the

oo

-1




*

Continuation of FD-302 of

FD-302a (Rev. 10-6-95)

266A-DE-97705, 266A-DN-64168

Terry Lynn Nichols on 04/28/2005 . 10

robbery. Nichols sent ‘a Federal Express package to McVeigh in New
York containing $2,000.00.

. Several statements were made at trial that were
incorrect. Nichols did not wear Israeli Army assault boots or
possess a Garret wire. Nichols did not loosen any lug nuts on any
vehicles.

Telephone r s presented at txial indi ed that
McVeigh contacted and told him , meaning
Nichols robbed The records inhdicate the call was placed

prior to Nichols telling McVeigh the robbery had occurred.

pnly reported a cash loss of $8,700.00 to law

enforceme

The stolen material was placed in a rented storage shed
in Counsel Grove, Kansas. Due to the location of the rented
storage shed, Nichols went to the Marion Recycling Center and
obtained four 55 gallon plastic barrels. Two of the barrels were
white and two were white with blue rings. Nichols placed the
stolen material inside the barrels. The FBI recovered all four
barrels in Nichols' garage. They were not used to hold the bomb
that- was transported by the Ryder tru?k.

On approximately November 6, 1994,[::::::::heeded help
[ INfghgls_ganggﬂled his flight from Kansas City
Nichols took the money from the

Airport and traveled to
E:;f:]robbery and hid $20,000.00 ] |kitchen. Nichols
eft a sealed letter| | with instructions not to open the

letter until he returned. Nichols spent 10 days | |

,g;:::::]and traveled to the Philippines. One of the reasons for
e

aving was that Nichols believed that McVeigh was going to blow up
something during the holiday season.

In November 1994, Nichols split from McVeigh due to
several reasons. McVeigh was getting more radical regarding the
United States Federal Government and was using illegal drugs.

. In February 1995, Nichols returned to the United States
through the Las Vegas Airport. Nichols went to | lapartment
and could not find the hidden money. Nichols believed|
E:::]hﬁ%:fffffﬁ the money for illegal drug purchases. Nichols
called who told Nichols that the money was stored in her
real estate office. gave Nichols an envelope containing

-1
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$15,000.00. | |kept $5,000.00 of the money | |

which they both agreed not to pay each other. | |
returned $2,000.00 back to Nichols. Nichols was going to need a
lot of cash to buy inventory to sell at the gun shows. Nichols ‘
also wanted to buy his family a house in Kansas to raise cash crops be
such as blue berries, pumpkins and sweet corn. b7C

Nichols called McVeigh upon his return to the United
States. McVeigh asked for $3.0000.00 to purchase a vehicle.

McVeigh was living with who used to work for
E::::fi] Nichols sent areuerar EXpress Package to McVeigh in

Michigan containing $3,000.00.

Nichols returned to Kansas and rented a room at the

Sunset Motel. Nichols and McVeigh met and Nichols bought a note
held by McVeigh for the sale of an automobile | 1
McVeigh told Nichols that he and | |had taken one-third of the
stolen guns and sold them at gun shows. Nichols was angry because
McVeigh told him except for $2,000.00, the rest of the material was

. Nichols. A short time later, Nichols began selling the stolen guns
at local gun shows. The FBI recovered the remaining stolen guns
when they searched Nichols' residence in Kansas in 1995.

~1 3%

On Friday, April 14, 1995, at approximately 10:00 a.m.,
McVeigh called Nichols and asked if they could have a meeting.
Nichols told McVeigh that he was traveling to Junction City and
Manhattan, Kansas. McVeigh told Nichols that he was already in
Junction City and they should meet at Geary Lake Wildlife Area.
Nichols arrived at Geary Lake Wildlife Area, but could not locate
McVeigh's automobile. McVeigh had changed vehicles and was now
driving an older automobile. McVeigh advised that his previous
automobile had died and this was a loaner vehicle.

McVeigh told Nichols that he had rented or reserved a
Ryder rental truck for the following weeks. The rental truck was
needed to move the fertilizer and blasting material.

McVeigh pulled out a milk crate which contained several
military surplus items, including video tapes and gun cleaning
kits. Along with a Ruger .223 Mini 14 rifle, McVeigh offered to
sell the contents of the milk crate for $300.00. McVeigh was low
on cash and had to go to New York. Nichols agreed to buy the
contents of the milk crate and offered to sell the gun back to
McVeigh whenever he had the cash. McVeigh advised he may have to
travel to Oklahoma City, Oklahoma to drop off an automobile and
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asked if Nichols would be willing to give him a ride. Nichols did
not want to be associated with McVeigh due to his radical beliefs
and illegal drug use. Nichols declined to provide a ride to
McVeigh. :

The milk crate contained an oil filter that McVeigh
purchased to be place on McVeigh's old automobile. McVeigh
provided the oil filter and the receipt to Nichols to return it for
a refund.

Nichols did not want to make McVeigh angry because
Nichols had witnessed McVeigh talk about actions he would take
against someone who made him angry.

On Saturday, April 15, 1995, Nichols and his family drove
to Manhattan, Kansas, and returned the oil filter.

On Sunday, April 16, 1995, Nichols received a call at his
residence at approximately 2:00 or 3:00 p.m. from McVeigh. McVeigh
" asked for a ride from Oklahoma City, Oklahoma. Nichols declined to
pick up McVeigh and McVeigh became angry and started yelling at the
Nichols. Nichols finally agreed and McVeigh told Nichols to tell
his wife that he was going to pick up McVeigh in Omaha, Nebraska.
McVeigh gave directions to Nichols as to where McVeigh would be
located in Oklahoma. | |askédd to go but Nichols

refused based on the fact that McVeigh did not like |

Nichols agreed to drive the fivé hours and pick up
McVeigh in Oklahoma City. Nichols left his residence and began to
drive towards the interstate. As he was driving past Tim's Amoco,
an automobile resembling McVeigh's left the gasoline station
traveling at & high rate of speed. Nichols sped up and began
flashing his lights, following the vehicle onto the interstate.
The vehicle and Nichols pulled over at a historical marker and
McVeigh exited the wehicle. McVeigh explained that he wanted to
make sure Nichols would come pick him up in Oklahoma City.

McVeigh always drove in excess of the speed limit,
usually 90 miles an hour. After departing from the historical
marker, Nichols knew McVeigh would arrive in Oklahoma City much
earlier than Nichols. Nichols asked McVeigh to return a television
set that McVeigh had picked up when he was in Las Vegas. McVeigh
told Nichols that the television set was in Oklahoma City.

b7C
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Another example of McVeigh making it appear that Nichols
did everything was that McVeigh used a pre-paid calling card
purchased by Nichols to call Nichols from Tim's Amoco. McVeigh
always carried coins in his vehicle and used pay telephones.

Nichols arrived in Oklahoma City but could not locate
McVeigh. Nichols drove around several city blocks hoping to locate
McVeigh. It was raining very hard.

Nichols was not looking for a target building but simply
could not find McVeigh. This contrasted the theory stated by the
United States Government during trial. . :

At approximately 8:00 p.m., Nichols located McVeigh who
got in to the vehicle driven by Nichols. As they were driving out
of downtown, McVeigh pointed out a building that Nichols believed
was the Alfred P. Murrah Federal Building. Nichols asked about the
television and McVeigh said that it was in Kansas. Nichols )
believed that he told the FBI during his interview that they picked
up the television in Oklahoma City, which was incorrect. McVeigh
removed the license plate from his vehicle and placed it in the
truck so it would not be stolen while parked in Oklahoma City.

While driving back to Kansas, McVeigh discussed his.
motivation for his anger with the United States Federal Government.
McVeigh believed the "government must stop what they are doing,
make a statement strong enough to get their attention.® McVeigh
could not wait any longer. McVeigh told Nichols that he was
planning something big and Nichols asked if he was going to rob a
bank. McVeigh replied that it was something big.

McVeigh told Nichols that he would need his help loading
the fertilizer and blasting material and expected Nichols to be at
the storage shed. McVeigh told Nichols to bring his drill to help
load the material.

On Monday April 17, 1995, Nichols drove| |
the Kansas City Airport. While at the airport, Nichols called be
McVeigh. . b7C

On Tuesday April 18, 1995, Nichols woke at 6:00 a.m. and
did not want to help McVeigh load the material. Nichols fell
asleep at the kitchen table, woke a short time later and realized
that McVeigh would come to the house if he did not go to the
storage unit. Nichols left his residence and drove to the Pizza
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Hut parking lot. McVeigh was angry that Nichols was late and the
two men began loading-the material into the rental truck. The
following is a list of material they loaded into the rental truck:

(3) 55 gallon drums of nitromethane fuel;
(80) 50 pound bags of ammonium nitrate fertilizer;

Approximately 10 bags of ammonium nitrate" fertilizer
purchased by McVeigh; )

(6) white plgstic barrels;

(5) steel barrels with snap~rings holding on the lids;
Green cannon fuse; and

Blasting caps, Tovex, Kinestick.

After loading the material, McVeigh told Nichols to follow him to
Junction City and to Geary Lake Wildlife Area. .

. Initially, McVeigh parked the rental truck on a hill and
Nichols told him to move the truck to a les§ visible location.
. e
b7C

Sergeant[::::]testified at trial that he saw Nichols'
truck and the rental truck, which was correct.

McVeigh began pouring the bags of ammonium nitrate into
the plastic barrels. The ammonium nitrate had gotten wet and begun
to clump together. Nichols believed that the moist ammonium
nitrate would not explode but he did not tell McVeigh. McVeigh had
to make a funnel to pour the ammonium nitrate into the plastic
barrels because the lids could not be removed. McVeigh filled the
plastic barrels through the three inch hole in the top of the
plastic barrels. .

After filling the plastic and steel barrels, McVeigh
weighed out nitromethane fuel and added it to the barrels. The
fuel was weighed out using a bathroom scale and added to the
barrels. The fuel was added to the barrels and not mixed. Nichols
believed McVeigh weighed the 165 gallons of fuel in a five gallon
plastic pail. The fuel was equally distributed between the
barrels.
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Nichols did not use a fuel counter that he purchased at
the Defense Reutilization and Marketing Office (DRMO), Fort Riley,
Kansas.

McVeigh ran out of nitromethane fuel due to a mis-
calculation. McVeigh told Nichols to siphon ten to fifteen gallons
of diesel fuel from his truck and add it to the barrels. McVeigh
wired each barrel with a stick of Tovex, a Kinestick and a Primadet

blasting cap.

The drill was used to place a hole between the cab of the
truck and the storage compartment. A plastic hose was placed in.
the hole and painted yellow to match the truck. Green Cannon-fuse
was strung from the cab of the truck, through the hole and into the
storage compartment.

The barrels were placed in the trxruck in the form of a
pyramid. The base of the pyramid was facing the nearest exterior
wall of the truck and would be closest to the Alfred P. Murrah
Federal Building. The barrels were secured using four 4" X 4n
timbers secured to the floor to prevent shifting.

McVeigh had learned about how to position the barrels and
shape charges from the book, Homemade C-4.
1

Ten bags of ammonium nitrate fertilizer remained and were
stacked at the tip of the pyramid. Diesel fuel from Nichols' truck
was placed in the bags, along w1th a Kinestick and possibly a stick
of Tovex.

The wiring of the barrels began with the green cannon
fuse being attached to the non-electric blasting cap. The non- -
electric blasting cap was attached to a Primadet blasting cap. The
Primadet blasting cap discharged a Kinestick. The Kinestick, -
attached to a stick of Tovex, discharged the ammonium nitrate.

The entire process to build the bomb took approx1mately
five hours. At around noon, McVeigh drove the rental truck in the
direction of ‘Junction City and Nichols drove to Fort Riley for a
DRMO viewing of items up for auction.

Nichols told the FBI that he was at Fort Riley all day,
which was incorrect.
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' On Wednesday April 19, 1995, Nichols put the empty
fertilizer bags in his garage. °

On Thursday Apfil 20, 1995, Nichols' went shopping for an .

antenna for his televison because it did not pick up many channels
and his wife wanted to watch television. Nichols could not find an
antenna and went to the local cable company to sign up for cable
television. While at the office, Nichols saw news reports of the
bombing in Oklahoma City. Nichols went to the local market and
bought newspapers containing stories of the bombing. The FBI
recovered the newspapers. During the evening, Nichols went to the
storage unit. Nichols took out.a duffle bag, rifle, license plate
from McVeigh's vehicle, and ruck sack left by McVeigh. Along with
McVeigh's property, Nichols moved the case of blasting caps and
nitromethane to his truck. Nichols returned and swept.out the
storage unit.

: Nichols began removing property from his residence that
linked him to McVeigh. Nichols placed the following material into
his truck: '

Several empty fertilizer bags;

A .50 caliber rife stolen from

The license plate from McVeigh's vehicle; and

An ammunition can containing an anti-personnel hand
grenade. ‘

Nichols drove approximately three miles south of town.
Nichols bundled the fertilizer -bags together and placed in the
river using a rock to hold them underwater. He placed a second
bundle of fertilizer bags in a pile of material that was going to
be burned near a construction site.

Nichols drove approximately two miles north of town and
placed the .50 caliber rifle under a mattress or box spring on the
bank of a river. He placed the hand grenade either near the rifle
- or thrown in the river. He threw McVeigh's license plate in a
river just north of town.

On Friday April 21, 1995, Nichols took the blasting caps
and nitromethane tubes and wrapped them in cellophane. Nichols
placed the material under his residence. The cellophane was

ewlel
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provided by McVeigh in the milk crate that Nichols purchased from
McVeigh one week earlier.

Nichols went to the local lumber company to trade boxes
of nails for roof shingles. Prior to entering the lumber com
the radio news broadcast that law enforcement was looking for
and Terry Nichols. Nichols went home and saw a press conference
with Attorney General Janet Reno. Attorney General Reno advised
that those responsible for the bombing would be located and get the
death penalty. Nichols became very afraid and did not want another

: "Waco" at his residence that would harm his family. Nichols

removed a gun and personal property from his truck and placed it in
the house. Nichols removed a mercury switch from the milk crate’
purchased from McVeigh and put it in the truck. Nichols told his
wife that he did not pick up McVeigh in Omaha, but actually picked
him up in Oklahoma City.

Nichols wanted to throw the mercufy switch in the river
but believed that he was under surveillance. Nichols drove to a
local surplus store and crushed the mercury switch in the parking
lot.

Nichols returned to his residence and located small
bottles of fertilizer that he was going to sell at the gun shows.
Nichols plated the fertilizer on the front lawn because the
landscaping had been neglected by the previous tenants. He had
purchased the fertilizer in February 1995 at the Manhattan
Cooperative Extension, Manhattan, Kansas.

Some of the events on April 19-21, 1995, may be out of
chronological order.

At approximately 3:00 p.m., Nichols went to the police
station and was interviewed by the FBI. Nichols did not tell the
interviewing FBI Agents about his involvement in the bombing
because of the following: he feared retaliation by McVeigh; Reno's
statement about getting the death penalty; law enforcement would
not believe Nichols because McVeigh had made it appear that he was
responsible; he was in a state of denial that the bombing actually
happened; and that others involved by may harm his family.
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McVeigh gave some of the Primadet blasting caps.to
[:::::::] The FBI recovered blasting caps at Nichols' residence.
Nichols and McVeigh discharged six at a campsite in Kingman,
Arizona, to verify that they would function. McVeigh tried to sell

some of the blasting caps to “phonetic) from Chicago,
Iliinois.

-1
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Attached to this FD-302 are copies of the following:

A letter dated September 3, 2004, sent to Attorney
General John Ashcroft;

A diagram indicating the location of the .50 caliber
rifle and hand grenade; and

A diagram of the barrels loaded into the Ryder truck.

The original diagrams will be placed in an FD-340
Envelope.
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Maximum (ADX),

Flcrence, Colorado, 81226.

Lieutenant

City, Oklahoma.

and a hand grenade.
rented by Nichols and McVeigh.

spanning a river.

edge of a river.

by the interviewing agent.

was thrown.

5880 State Highway 67 South, P.O. Box 8500,
719-784-5252, was present during the 1nterv1ew
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

05/06/2005

Date of uanécﬁption

Terry Lynn Nichols, white male, date of birth April 1,
1955, place of birth Lapeer, Michigan, Social Security Account
Number 371-68-4869, was interviewed.
incarcerated at the United States Penitentiary, Administration
5880 State Highway 67 South, P.O. Box 8500,

Nichols is-currently

United States Penitentiary, ADX,

Florence, Colorado,

Nichols is serving multiple life terms for his role in
the 1995 bombing of the Alfred P. Murrah Federal Bulldlng, Oklahoma

A few days after the 1995 Oklahoma City bombing, Nichols
recovered Tim McVeigh's license plate, a rifle, an ammunition can’
The material was recovered from a storage unit
Nichols. placed all of the material
in Nichols' vehicle and drove north, out of Herrington, Kansas.

A short distance north of town, NlChOlS drove over a bridge
While crossing the bridge, Nichols threw the
license plate out of the driver's window and into the river.

Nichols proceeded north and then east on a gravel road.
Nichols placed the rifle under a box spring or mattress near the
The hand grenade was either placed in the
ammunltlon can then buried near the rifle or thrown in the river.

Nichols was provided with an aerial photograph provided

Nichols requested that an "X" be placed
on the aerial photograph indicating were McVeigh's license plate-

Nichols told McVeigh that McVeigh had "tested the

lo alty" of|
[:E:::f. McVeigh requested that |

|purchase a case of b6

ammunition and mail it to McVeigh in Arizona.
recall how McVeigh "tested the loyalty" of |
McVeigh wanted to know if any request from McVeigh CO | I

Nicholg could not b7C

Investigation on 05/05/05 at

Colorado Springs,

Colorado
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Continuation of FD-302 of Terry Lynn Nichols L. ,On 05 / 05 / 05 , Page

vlsé. McVeigh felt that]
were loyal to .McVeigh.
In.the summer 1993,.Nichols was present when McVeigh
spoke to] | by telephone. The telephone call took place

while Nichols and Mc¥eigh were at the farm of | |
Nichols is aware of letters sent td |from
McVeigh. The letters contained information about the November 1994
burglary of residence. The November 1994 burglary of
residence was committed by Nichols. Nichols sent letters

to McVeigh at addresses in Arizona and New York.

b6
b7C

Nichols and McVeigh stole explosives from a rock guarry
located in Kansas. One type of explosive stolen was Primadet.
Primadét consists of a blasting cap attached to a sixty foot shock
tube. Nichols and McVeigh were not familiar with Primadet. o
‘Nichols and McVeigh removed a blasting cap.from the shock tube.
Nichols and McVeigh stuck a piece of .green cannon fuse into the
blasting cap to see if it could be detonated -using green cannon
fuse.  The blasting cap removed from the shock tube was detonated
using green cannon fuse. Nichols did not disassemble any of the
electric blasting -caps stolen from the ‘rock quarry. Nichols
purchased electric matches, which have orange and white wire, while
attending gun shows. The electric matches were not used to )
detonate the truck bomb used in the 1995 bombing. McVeigh used
green cannon fuse to detonate the truck bomb used in the 1995
bombing. McVeigh did not want to use an electric detonation -
System. McVeigh believed that a non-electric detonation system was
more reliable. Further, McVeigh believed that an electric
detonation system could be accidently discharged using a radio
controller. McVeigh told Nichols that the green cannon fusé used
Lo detonate the 1995 truck bomb was given by or traded from Moore.

Nichols was not present when McVeigh rented the Ryder
truck used in ‘the 1995 truck bombing. Nichols recalled McVeigh
advising on Friday, April 14, 1995 that McVeigh had rented or
reserved a rental truck. The conversation was held at the Geary
Lake Wildlife Area. Geary Lake Wildlife Area is eight to ten miles
south of Junction City, Kansas. Nichols did not have any knowledge
where the rental truck was stored prior to the 1995 truck bombing. e

b7C

| 1ied at Nichols:
trial held by th ited States Federal Government and the State of
Oklahoma. lied when she made the a list of guns taken in
the November 1994 burglary of Moore.
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Terry Lynn Nichols on 05/05/05 Page

Continuation of FD-302 of

estified at Nick ‘s trial held by the State of
Oklahoma testified tha lhad no knowledge of Kinepack
or Kinestick, hinaryw avnlaocixra In t+the gymmer 31993, McVeigh came

to the farm of McVeigh removed

a green ammunition can from the trunk of McVeigh's car. The

ammunition can contained approximately six tubes of Kinestick and

six tubes.of nitromethane. McVeigh told Nichols that McVeigh got b6
the Kinestick and nitromethane from | | b7C
[ ] was later identified by McVeigh to Ntfffift] [ In

November 1994, Nichols committed a burglary of residence

Nichols stole a case of nitromethane tubes that were in
residence. Nichols went into a back room of | | residence and
. saw approximately six Kinesticks on a counter. The Kinesticks were
very similar to the same Kinesticks that McVeigh showed Nichols in
- 1993. Nichols jeved that gun show customers of Pould have
" knowledge of[::ffijselling explosive components. :

Nichols may have mis-spoke durlng a previous interxrview.

'~ The Kinestick used to build the truck bomb responsible for the 1995
bombing was provided byE::::::] This is in contrast to the
information provided earlier that indicated the Kinestick was
stolen from the rock quarry. On Tuesday April 18, 1995, McVeigh

and Nichols were building the truck bomb at Gearv Lake Wlldllfe
Area Nichols noticed McVeigh | |

| Nichols asked McVeigh where McVeigh had gotten
the Kinestick. McVeigh told Nichols that McVeigh got the Kinestick
from Moore. Nichols could not recall, prior to the building of the
truck bomb, seeing McVeigh load the Kinestick into the rental
truck. ‘ o .

oo
<1 o

Nichols is aware of Elohim City, - Oklahoma but has never “bE
visited Elohim City, Oklahoma. McVeigh told Nichols that Elohim BIC
City, Oklahoma and |resldence would be safe places for
McVeigh. :

After McVeigh detonated the truck bomb used in the 1995
bombing, McVeigh may have been going to New York. On’Sunday April
16, 1995, McVeigh and Nichols were driving from Oklahoma City,
Oklahoma to Herrington, Kansas. McVeigh told Nichols that
"something big" was going to happen and McVeigh was heading to New
York. McVeigh was going to New York to visit with family and pick
up money. Nichols asked if McVeigh if "something big" involved
robbing &4 bank. McVeigh told Nichols it was not robbing a bank.
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McVeigh often spoke of .robbing banks in the presence of Nichols.
Nichols is not aware of McVeigh actually robbing any banks.

Nichols has no connections to any foreign terrorist or
knowledge of foreign terrorists connected to the 1995 bombing.
Nichols is not sure of any connections between McVeigh and foreign
terrorist.. .
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Date of transcription

On April 25, 2005, SA

received the

attached FD-302, dated 04/27/1995, based on the interview of Terry

Lynn Nichols.

-The FD-302 was provided by the Federal Bureau of

Investigation, Oklahoma City Division, Oklahoma City, Oklahoma.
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4/27/85 4

TERRY LYNN NICHOLS (NICHOLS), date of birth iApril 1, 1955, was
contacted at the HERINGTON DEPARTMENT OF PUBLIC SAFETY (HDPS),
Herington, Kansas, at approximately 3:15 p.m.[an.AoﬁLﬂJHM.CHOIIM_
Mﬁf the identity of Special Agents (SAs) and bé
ho thereafter searched him, At approximately 4:12 p.m., S b7C

and SA arrived at the interview location. NICHOLS
“was then made aware of the identily of These SAs. All matters d?scussed %reviously

iewed, The remaining interview was conducted by SA[ and SA
[S and SA|£:|were then present withiNICHOLS during

When asked for his Social Security Account Numbér (SSAN), NICHOLS
stated he believed it was 371-68-4869. NICHOLS does not utilize his SSAN any
longer and added his Kansas driver's license number was randomly generated, not his
SSAN. NICHOLS is presently self-employed in the buying and selling of surplus
military items to include: ammo cans, hand shovels, and other Al;?MY surplus items.
NICHOLS attends "gun shows" throughout the country in order to sell this inventory.

breaks.

NICHOLS first heard of his possible involvement injthe Oklahoma City”
bombing on Friday, April 21, 1995, two days after the actual bombing. While driving to
the local lumber yard, a radio broadcast from a station in Manhattan, Kansas, :
mentioned the names "TERRY | pf Michigfan as possibly being
involved. NICHOLS then realized Taw enforcement personnel were probably seeking
both he NICHOLS also heard two psople were in the process of being
arrested, one of which he believes was TIM McVEIGH. NICHOLS knew McVEIGH
from ARMY basic training in Georgia in 1988. Both later served at Fort Riley, Kansas.
Individuals in their unit were classified as 11 Bravo Infantry. ;

NICHOLS returned to his house after hearing this broadcast. Once b
IthﬂHOLS asked| |had seen anything on television, etc. b7C
id not believe NICHOLS but he told her he was serious. He then switched

the television to a news station which he was then able to do because they had just
acquired cable programming earfier in the day. After watching for some period of time,
NICHOLS saw a composite drawing. NICHOLS does not believe; it looked similar to
McVEIGH. NICHOLS advised McVEIGH has blonde hair, always wears a crew cut
and never has much stubble.

NICHOLS began considering whether he should go!to the HDPS to
ascertain if law enforcement wanted him. NICHOLS considered this becausse he did

not want another "Waco:" hawever when NICHOLS left his home later, he took
fo SURPLUS CITY, a bus;iness in Herington.
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NICHOLS stated he wanted to trade some tools for shingles; however, when
NICHOLS got out of his car at SURPLUS CITY, he had a “feeling" he was baing .
followed. Cons y, he got back into his car and all three went to HDPS. Since
accompanied him to HDPS, no one was presently at their home
which is located at 109 South 2nd Street, Herington. When asked, NICHOLS advised.
they were not headed out of town before they decided to stop at HDPS. As evidence
of this, NICHOLS noted no clothing should be found in his truck which would indicaté

they were leaving town. i

|
I—h_Mbm&men.ﬁ.c.ned in the same broadi«’:ast. islIl
lives in a large, two stqry farm house at
NICHOLS previously lived;in this house with
| While they lived in that house, another child of NICHOLS &nd

| ied of suffocation. There was also a time, approximately two years ago,
when McVEIGH had stayed in this house with the NICHOLSES. NICHOLS stated

"McVEIGH stayed with us for a month, anywhere from two to six weeks."

]

After providing this preliminary information, NICHO[f_S was given an FD-
395, "Interrogation: Advice of Rights" form at 3:26 p.m. NICHOL$ was requested to
read the form aloud, which he did. SAs bn signéd this form as
witnesses to the fact and NICHOLS was made aware of its contents at 3:31 p.m. At
3:43 p.m., NICHOLS advised he understaod his rights and would;speak to the SAs but
he refused to sign the FD-395. NICHOLS commented that the'word “Interrogation" at
the top of this form reminded him of the "Nazis" and, consequently, he does not like
that word. ;

Later in the interview, at approximately 4:34 p.m., NICHOLS signed an
FD-26, "Consent ta Search" form, for his residence and his vehicle, a "Blue GMC 1984
1/2 ton pickup." NICHOLS asked if it was possible for eithe____ ] or himself to be
present during any search. After being told this was possible, NICHOLS executing the
form by signing: Without Prejudice U.C.C. 1-207. (/s TERRY L.iNICHOLS).

NICHOLS also mentioned numerous times, subsequent to executing the FD-26, he e

was hopeful anyone doing the search would be able to tell the difference between
cleaning solvents and bomb building materials. NICHOLS advised there is nothing in
his house or truck that could be construed as bomb making materials.

NICHOLS was then asked to describe his most rec_ént contact with
MCVEIGH. NICHOLS explained that approximately two months ago, NICHOLS sent
MCVEIGH a letter to his residence near Kingman, Arizona. In the letter, NICHOLS
requested McVEIGH, if he were in the Las Vegas area, to pick upf NICHOLS' talevision
which was af] house. NICHOLS had given }his television to his

| 0 use but he decided he wanted it back.
!

NICHOLS then received a telephone call from McViEIGH at his residence

on Easter Sunday, April 16, 1995, This call came at approximately 3:00 p.m., just after
NICHOLSl who was vjsiting, finished with

L
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Easter dinner. During this conversation, NICHOLS stated McVEl:GH called him from
Oklahoma City where he was experiencing car problems. McVEIGH told NICHOLS he
was "pressed for time to get back east" to see s relatives, so if NICHOLS warited his
TV, he-would have fo come to Oklahoma City @nd get him. McVEIGH instructed
NICHOLStotel_ |he would be picking tp McVEIGH in Omaha, Nebraska, not
Oklahoma City. NICHOLS advised he left ten minutes after receiving McVEIGH's
telephone call.

NICHOLS advised, McVEIGH had been traveling fré:m Arizona to visit
relatives in the eastern portion of the United States with the inter:}ion of bringing
NICHOLS' television to him as well as to see another unidentified person who resides
somewhere in the Midwest. McVEIGH asked NICHOLS during tI')eirtelephone
conversation on the afternoan of April 16, 1995, "Just keep this between the two of
us." McVEIGH instructed NICHOLS o tell he would be traveling to "Omaha,"
not Okiahoma City, to pick up McVEIGH because McVEIGH had icar problems.
MCVEIGH was of a private nature in other phone contacts. McVEIGH has told
NICHOLS no one is to know his (McVEIGH's) business. NICHOLS advised some of
the things McVEIGH wanted privacy concerned "trivial matters." McVEIGH typically
did not want people to know what he was doing and that is just his nature; however,
NICHOLS claims he told_____Jhe had actually gone to Oklahema City, and not
Omaha, while they were driving to the HDPS this afternoon. '

NICHOLS was asked about his most recent contact with McVEIGH
before Easter, and before the letter in which NICHOLS requested the television be .
brought back. NICHOLS advised it was either in November 1994 or January 1995. At
this point, NICHOLS advised, "In my eyes, | did not do anything wrong but | can see
how lawyers can turn stuff around." NICHOLS added, “| did not know anything,” and
he explained he was hesitant to say much because lawyers “can'turn stuff around." By
this time, NICHOLS had heard McVEIGH was in custody. NICHOLS advised he
neither saw McVEIGH at any hotel in Junction City nor did he see him with a rented
Ryder truck. McVEIGH did not ask him about buying anything reiated to the bomb.

During this Easter Day telephone call, McVEIGH provided NICHOLS with
the specific exits, roads, etc., on where to go in Oklahoma City s he could get to
where McVEIGH wanted to be picked up. NICHOLS does not re:member many of the
directions but does recall being told to drive around city blocks and "make sure you
come down 8th Street." Fram this, McVEIGH could lacate NICHOLS for a ride.

NICHOLS believed it would take approximatsly ﬁveg’hours to get to
Oklahoma City from Herington so he left about ten minutes after he recsived the call.
NICHOLS stopped to refuel his GMC pickup truck with diesel fue| at a gas station in
Kansas near the border of Oklahoma. This gas station was on tHe right side of the
road and had snacks, sodas, etc., for sale inside. NICHOLS mentioned he would
occasionally carry additional diesel fuel in the back of his truck. NICHOLS drove on
U.S. Highway 77 in a southerly direction until he got near the Oklahoma border. At this
juncture, he got on 1-35 and headed toward Oklahoma City. NICHOLS did not pay any
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tolls for the Kansas Turnpike, either on the way down fo Oklahorqa City or coming
back. i

NICHOLS recalls getting off the interstate in Oklahdma City by using one
of the main downtown exits. While driving around, waiting for MCVEIGH, NICHOLS
“went past that building a couple of times," in reference to the Federal building which
was later the target of a bomb on April 19th. As NICHOLS recalls it, when he traveled
on 8th Street, he was usually driving toward the south. :

NICHOLS drove around for at least 30 minutes waig%ng for McVEIGH.
While driving around downtown, he kept passing "all big buildings." NICHOLS' route
varied a little each time. At different paints, he went as far as a cir dealership in one
direction and a United States Post Office in another. Nichols advised that when he
was driving through the streets of Oklahoma City looking for MCVFIGH. NICHOLS saw
one parking lot that was empty. Eventually, while headed in an easterly direction on
an unrecalled street, he spotted McVEIGH at the other end of anialley he happened o
look down. NICHOLS traveled around the block, first turning nortfh and then back to
the west. NICHOLS recalls the street on which he met McVEIGH as being two-way.

After racalling it had been raining lightly while he was looking for
McVEIGH, NICHOLS stated he did not recall McVEIGH or the telgvision having been
wet, NICHOLS believes McVEIGH was wearing a T-shirt, jeans r«;‘md tennis shoes,
McVEIGH usually wears either "combat boots" or tennis shoes as well as T-shirts
without pockets or V-necks. McVEIGH was clean shaven when NICHOLS picked him
up. In addition to the television, McVEIGH also placed his green!military issue-
appearing laundry bag, which had a drawstring (faundry bag), inte the cab of the truck,
NICHOLS did not see McVEIGH's vehicle, but by the way McVEIGH talked it sounded
like it was a large model and McVEIGH was leaving it in Oklahonja City.

1

After McVEIGH was in the truck, he told NICHOLS how to get out of
Oklahoma City. It had begun to rain harder while they were in thé process of getting
back to the interstate and continued to rain until they were in Kansas. On the way
back, they stopped at a McDONALDS in an unrecalled town on U.S. Highway 77 in
Kansas, but only McVEIGH got faod. They also stopped in Florence, Kansas later so
they could get diesel fuel. NICHOLS believes this gas station was on the southwest
corner of the highway intersection. NICHOLS paid for the diesel fuel with cash and did
not ask for any money from McVEIGH. It was during this last stop that NICHOLS

- moved the television from inside the passenger compartment to the back of the truck.

From there, they went directly to Junction City, arriving there at approximately 1:30
a.m. on April 17, 1995. i

At times McVEIGH would tell NICHOLS things "in cbde." When
NICHOLS would think about them later, he was be able to underétand. NICHOLS and
McVEIGH talked in generalities on the trip from Oklahoma City to; Junction City. After
picking up McVEIGH in Oklahoma City, he seemed "hyper or nervous." During their
trip, they did discuss articles about Waco which had appeared inithe SPOTLIGHT

M et ) et
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While discussing each other's future intentions, MC'YE!GH stated, "You
will sea something big in the future." NICHOLS advised he was talking about what he
had been doing in conjunction with military shows and selling surplus, McVEIGH then
stated, "I'm doing fine. | should get something going here shortly; You will see
something big in the future." NICHOLS responded, "What are ydu going to do, rob a
bank?" McVEIGH responded, “Oh no, | got something in the works." This specific
discussion ended when they became distracted by something else. NICHOLS did not
ask McVEIGH what “in the works" meant and McGVEIGH had used the expression "in
the works" in past discussions. :

McVEIGH mentioned there would be a gathering/rajly in Washington,
DC, this coming week in regand to the Waco incident and its com|ng anniversary.
NICHOLS advised this was to be a remembrance or something sjmilar, but McVEIGH
did not say he was going to be a part of it or even going to it at all. In their discussion,
NICHOLS mentioned the incident (Waco) occurred a year or two%ago and McVEIGH
said, "Yes, it was two years." b

As the trip progressed, McVEIGH asked NICHOLS @ couple of questions
about conversations they had just had, and NICHOLS told him he did not remember.
NICHOLS advised he often gets that way, and described it as "sléepy-tired” at times
when he drives. :

NICHOLS believed McVEIGH must know someone!in Junction City-to
stay with and give him access to a vehicle; however, NICHOLS could not provide any
names or addresses. When they arrived at the McDONALDS onjSouth Washington
Street in Junction City it was closed. McVEIGH said to drop him off there anyway and
he would call someonie. McVEIGH had indicated he was hungry and NICHOLS
noticed there was a DENNY'S open up the street, McVEIGH did Inot ask to be taken
there. NICHOLS pulled his truck between McDONALDS and a TEXACO or CONOCO
gas station/convenience store, allowing MCVEIGH to exit. All MCVEIGH took with him
was his laundry bag. :

As he got out of the truck, McVEIGH said, "I'l catch} you on the way
back," which is what he would typically say as they parted company. McVEIGH then
began walking toward the convenience store/gas station. ‘NICHOLS then returned fo
Washington Street and headed toward the interstate. NICHOLS feturned to Herington,
Kansas, arriving home at approximately 2:00 a.m. on the morning of April 17, 1995.

t

NICHOLS' next contact with McVEIGH was when MCVEIGH called
NICHOLS at his residence on Tuesday morning (April 18, 1995). This call was at
approximately 6:00 a.m. and NICHOLS was already awake. McVEIGH explained, "I'd
like to use your pickup a little bit" because “I need to pick up a fe\kl things and look at a
few vehicles." NICHOLS told McVEIGH that Fort Riley was havirig a sealed bid
auction running from Monday through Wednesday (April I7-18, IQQ;S) and he was
!

[ =244}
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planningj on attending that day and would be in the area.

NICHOLS told McVEIGH if it was not going to take too long, McVEIGH
could drop NICHOLS off at the auction so he could review the items for sale and
McVEIGH could then use the truck. McVEIGH said he was not in a “real hurry” so
NICHOLS stayed home about an hour and left about 7:00 a.m. NICHOLS and
McVEIGH agreed to meet at 7:30 a.m. at the same McDONALDS in Junction City
where he had been dropped off in the early hours of Monday mommg NICHOLS met
McVEIGH at the McDONALDS and they drove to Fort Riley. '

From McDONALDS, they proceeded to I-70 eastbolnd. They exited at
K-8, went through Ogden, Kansas, and then returned to the posti (Fort Riley). Once
they arrived, NICHOLS got out and told McVEIGH to be back at oon. When
MCVEIGH did not show up at naan, NICHOLS entered another building which also had
items on which to bid. NICHOLS had to sign-in to enter that buulé‘:ng. He looked at
those items for approximately one hour and then went back outsnde McVEIGH
appeared shortly thereafter. NICHOLS then returned McVEIGH fo the same
McDONALDS. McVEIGH had the green bag when he met him at McDONALDS and
that is all he had when he was dropped off later. NICHOLS advnsed McVElGH “lives

and travels light." :

McVEIGH said he had a room in Junction City. Mc\'/EIGH knew
someone around Junction City where he possibly could get a vehicle and continue on
his way home to New York State to see his relatives. McVEIGH had said he bought
the car, which NICHOLS feels was in Oklahoma City, that was cheap and McVEIGH
did not knaw if it was worth fixing. McVEIGH had traded or bought two or three
vehicles since NICHOLS had seen him last, in November {994. McVEIGH would buy
cheap cars and did not have very goad luck with them.

At one point, McVEIGH owned a compact Chevrolei. McVEIGH had
' IMV_OIMJMT accident, acquired another car and later purfhaseg a car from
n January 1995. NICHOLS described the ca
sold McVEIGH as being an older Chevrolet or Pontiac, small station wagon, with a
hatch and was dark blue in color. MCVEIGH paid $400 or $500 cash tclg_'__l
for the car. McVEIGH had been in Decker. Michigan when his vehicle was
Tt and he subsequently bought the |car. When MoVEIGH bought
[ kcar, McVEIGH did not acquire the proper I|cense He went wast
and NICHOLS was not sure if MCVEIGH.changed the plates on the car. NICHOLS
does not believe the car that broke down in Oklahoma City was the same one
purchased from| | NICHOLS believes McVElGH spent the same
amount of money on repairs for the| Jcar as what he had paid for it.

McVEIGH told NICHOLS he had looked at several cars while NICHOLS
was at the Fort Riley auction. NICHOLS assumes McVEIGH mlght have even bought
a car that was in Junction Gity. As McVEIGH got out of NICHOLS' truck at
MCDONALDS, McVEIGH mentioned to NICHOLS there were belpnglngs in a storags

i
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shed in Herington, saying "if | don't pick them up, pick them up foi me." NICHOLS has
not sean McVEIGH since. From there, NICHOLS drove to Manhattan, Kansas, to pick
up his mail at MAILBOXES ETC., 1228 West Loop, Box 197. NIGHOLS then returned
to Herington, handled a few errands, and returned home. : N

On Thursday, April 20, 1995, NICHOLS removed MgVEIGH's slseping
bag, rucksack and rifle from the storage facility and put them in his garage at 109
South 2nd Street in Herington. When asked if any of the items were his, NICHOLS .
responded, "no." When asked about the possibility of opening thlb rucksack and
finding articles inside which could have his (NICHOLS) fingerprints, he answered that
any such item would have to have been something he had given ,to McVEIGH
previously. NICHOLS advised McVEIGH's rifle was on a box next to the fuel meter,
which are now located in NICHOLS' garage. There had been a cpmbination lock on -
the storage facility in Herington and there is nothing remaining in the storage facility.
This storage facility is located across the street from a PIZZA HUT and is
approximately five foot by ten foot. It is the second storage locker up from the south
end, on ths east side. :

NICHOLS did not hear about the Wednesday, April 119, 1995 bombing in
Oklahoma City until he was at the home cable television sales oullstin Herington on
April 20, 1995, while securing service for his residence. After seding a news report
while at this office, NICHOLS purchased three different newspapérs to read about the
bombing. NICHOLS advised he had not heard about this event pridr to this time, since
his home television had little reception until the morning of April 2:1 1995, at 9:00 a.m.,
when his cable was installed. .

NICHOLS received a call from| | o Friday, April 21,
1995[___Jwas mad bacause NICHOLS had fold] Jvhile he was visiting him
about the $3,000 in cash which was going to be placed in an accéunt for him. In
$3,000 cash while he was in Las Vegas, which

January, 1995 NICHOLS gav
was to have been placed in ani lhad tolcl him in January[__]

would make a copy of the bank statements and send them to NICHOLS after the .
account was opened. NICHOLS never receiv called this bC
morning because had told about NICHOLS .

having given LANA $3,000 cash for an account 1o [

I;go_gpset after NICHOLS talked td wanted to
go home to th because she has friends thereand nohe here. ]

stated, "You got friends like TIM."| |said earlier this morning that McVEIGH
lives his life on the edge, using his fast driving as an example. NICHOLS advised
these latter comments had been made before they had "heard" McVEIGH had been
arrested. . ‘ :

[~

When NICHOLS was entering the house after havinb heard his name
mentioned on a radio i
friend
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LNU) resides in California but they met back in the| ) Jand
were joking about "TIM" being involved in the Oklahoma City

bombing. It was at this point thaghid not believe NICHGLS when he told her

his name had been mentioned on the radio as also being involved in the bombing.

They turned the television to a news station for 15 minutes and JANET RENO was
giving what appeared to be a press conference. NICHOLS stated, "l then heard TIM's
name on the TV for the first time." RENO stated McVEIGH had been picked up for a
car violation not far from Oklahoma City. :

NICHOLS stated, "I thought and swore | cannot believa it was him, e
because he was heading back to see his family and he was back there in Oklahoma b7C
City. When | heard his name on TV, that is when | figured out wﬁy my name was on
the radio, because | was his friend.* NICHOLS stated, "l was fedling shock, because |
heard my name." NICHOLS asked, "How am I involved? How am | connected to it?" .
NICHOLS advised, "l must not have known him that well for him fo do that." NICHOLS )
feels his friendship with MCVEIGH is the same now as it was fivejyears ago.

NICHOLS advised he and McVEIGH have gone thejir separate ways
recently because McVEIGH did nqt like all of NICHOLS joking and practical jokes.
McVEIGH had aven told| e did not like all the joking arofund. Regarding his
possible involvement, NICHOLS stated, "I feel upset that | am involved, in a sense,
because of him, and knowing that | am not."* NICHOLS added » "lifeel | cannot trust
anyone anymore than TIM. | would be shocked if he implicated me. TIM takes
responsibility for his actions, and he lives up to his amrangements;"

i
. In discussing McVEIGH's possible involvement, NIGHOLS stated, "l
cannot see why he would do it." McVEIGH had told NICHOLS he was going to get an

. inheritance shortly from his grandfather. Consequently, NICHOLS could not

understand why McVEIGH would do a bombing because shortly he could do whatever
he wanted to do. .

NICHOLS had bought two, 50 pound bags of Ammaonium Nitrate about
one month ago from the MANHATTAN ELEVATOR. NICHOLS still has the recelpts
for this Ammonium Nitrate purchase at his house. NICHOLS advised he has read
books about Ammonium Nitrate. NICHOLS purchased the Ammq:anium Nitrate
because he was going to sell one pound bags of Ammonium Nitrate for $5 to $10 at
gun shows, instead of the $35 the individual at the Tulsa show ha{d been selling them
for. NICHOLS was going to sell this Ammonium Nitrate as fertilizer. An accompanying
instruction sheet described the Ammonium Nitrate as nitrogen which, when diluted with
water, was plant food. NICHOLS had eight ounce and 24 ounce plastic cantainers in
his basement that he was using to put the Ammonium Nitrate in for the sales.

NICHOLS has sold these eight ounce and 24 ounce Ammonium Nitrate
containers at gun shows every weekend since acquiring the Ammonium Nitrate,
excluding Easter weekend. NICHOLS advisad that now, "If | sell any more at these
shows, they will question me." NICHOLS put what remained of his Ammonium Nitrate
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on his lawn this morning. NICHOLS advised that he did not mention this Ammonium
Nitrate earlier in the interview because it would "make me look gilty to a jury.®
NICHOLS then added he felt any person with Ammanium Nitratelwould ba potential
suspects. NICHOLS was asked if he actually thought each farm:and homeowner
would be a potential suspect based solely on the fact they possess Ammonium Nitrate
and NICHOLS responded he did. .

In reference fo NICHOLS' past, in the late 1980's suggested they
separate for two to three years, and maybe NICHOLS should go3nlo the ARMY, which
he did. At that time] ‘_| which also
housed an ARMY Recruiting Office. It was through this office that NICHOLS was
recruited, NICHOLS was in the ARMY for almost ans year and received an honorable
discharge in May 1989.

be
b7C

Whild , |was not taking care of him.
Consequently, NICHOLS tried to get| and at theipresent time he has
| Toward the end of his enlistmant, OLS was scheduled to go for a
two week tour in Germany. Prior to leaving for Germany, his Sergeant told him he
would remain behind. NICHOLS was tasked to drive visiting Gerfnan Officers at Fort

Riley. After two weeks of this detail, NICHOLS was told to decidé if he wanted to stay
in the ARMY. NICHOLS' decision was to leave the ARMY.

i
In regard fo NICHOLS prior residences, NICHOLS Was born in Lepeer.

ichioan, wherel lHa twica lived in 2 h use/farm owned b
This|house/farm was

purchased by NICHOLS' family in approximately 1975. NICHOLS lived at this address
fram 1975 to 1980 and again from 1981 to 1993. NICHOLS' rem:odeled this two-story
farmhouse in the 1970's, Jnay now own this house and is prasently
living there, i

]

When NICHOLS marriedDe moved ifito her houss |
Michigan. They later sold that residence and bought another hoyse i After
NICHOLS left the ARMY, NICHOLS moved into a house on Argyle Road, Snover,
Michigan. NICHOLS later moved from Michigan to Las Vegas because he wanted to
sell military surplus, get into more gun shows, and bacause he felt it was too cold b6
during the long Michigan winters. : b7C

By moving to Las. Vegas, NICHOLS was behea| |
NICHOLS lived there for six months to a year and saw| ‘quiﬁe a bit; however,
NICHOLS could not find a good paying job in Las Vegas. He moyed to Marion,
Kansas thiﬂ_hﬁ_had_fomd_a_hi) with the| | NICHOLS wanted to
work for the because they had new JOHN DEERE tractors for the
workers and because they provided NICHOLS ] lwith 2 homa two
miles south of thel

NICHOLS advised| liraveled 6 the Philippines in
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September, 1994. NICHOLS left for the Philippines on Novembe]r 11, 1994, departing
from Las Vegas, and returned on January 17, 1995. NICHOLS had a 59 day visa and
came back just days before it was due fo expire. NICHOLS planned to.return to the
United States so he bought an open-ended, round trip ticket. 5

|

After he retumed from the Philippines, NICHOLS bégan trying to find
housing in either the Manhattan or Junction City area; however, He found that homes
and guns in those areas were too expensive. NICHOLS looked dt multiple listing
services for the Manhattan area, saw two realtors in Junction Clty and then called
another realtor in Manhattan. NICHOLS advised both the realtors in Junction City had
offices located on 6th Street, one on the north side and the other]on the south side,
closer to Main Street. NICHOLS was looking for an owner-financing house to
purchase. Included in some of the home listings were homes in Herington, Kansas.
He found a house there and moved in in either February or March 1995. While he was
looking for this house, NICHOLS stayed at the SUNSET MOTEL'm Junction City for
approximately "three weeks." H

Regarding his business dealings, McVEIGH visited thh NICHOLS about
selling items at gun shows with NICHOLS. NICHOLS wanted to go it alone and make

b
his business by selling ARMY sumplus items. NICHOLS had wanéed better working b

\J (83}

hours than he had with js this would allow him more time to see
his family. McVEIGH wanted to handle and sell more guns than did NICHOLS.
NICHOLS wanted to concentrate more on the purchase and salelof ARMY surplus
items. NICHOLS believed he could pick up ARMY surplus items knexpensively in the
Junction City area and sell them at gun shows. :

NICHOLS and McVEIGH worked one gun show in Colorado, two or three
shows in Arizona, and one in'Nevada. Sometimes, both NICHOUS and McVEIGH
would drive to the shows, other times only one would go dependlng on the volume of
goods for sale. NICHOLS and McVEIGH would usually pool them( money, deduct their
expenses, and then split the proceeds. NICHOLS pays all of his gxpenses in cash as
he does not have a checking account, savings account, or credit tards. NICHOLS
advised he does not pay or believe in the Federal income tax sysfem

|

Both NICHOLS and McVEIGH would stay at the salps table during the
shows. NICHOLS advised that he would review the "GUN SHOW CALENDAR"
magazine looking for gun shiows to attend which were close to home. NICHOLS
advised that he does not have any friendships with any other operators at the gun
shows and neither does McVEIGH.

When asked about the MICHIGAN MILITIA (MM), MICHOLS advised it is
a big organization. NICHOLS, MARIFE, and NICOLE attended algun show which was
attended by members of the MM. Their trip to Michigan required them to ba gone for
approximately one week. They left Herington on April 5, 1995 and returned on or
about April 10, 1995. At this gun show, NICHOLS sold 30 cases of Meals Ready to
Eat (MRE) in 15 minutes to people from the MM. Although these lpeople did not

i
{
i
i
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identify themselves to NICHOLS, he heard later the MM had beelfx buying his MREs.

NICHOLS saw peaple walking around at the gun shbw with full Battle
Dress Uniforms (BDUs). NICHOLS learned these people were associated with the
MM. NICHOLS has never attended any MM or other similar orgahizations' meetings.
NICHOLS stated, "I do nat know anyone in the Michigan Militia.” [NICHOLS sold ten
additional cases of the MREs at this gun show. His price was initjally $30 a case, but
later he sold some cases for $32 each. NICHOLS sold his last qu cases to two-60
year old ladies. i

At most of the gun shows NICHOLS has attended, !{JICHOLS heard
people say the FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION (FBI) a'pd the BUREAU OF
ALCOHOL, TOBACCO AND FIREARMS (BATF) went to Waco a,‘nd murdered the
people there and something should be done about it. NICHOLS Y.'ould respond to
such statements by saying "possibly." Some ‘people say the goveérnment is “getting out
of hand," and NICHOLS advised "| feel that way also on occasion.” NICHOLS advised
some guys get *hyped” and want to do something about it. Wher asked, if in his sight,
there was anything McVEIGH said on the way from Oklahoma Cisfy to Junction City that
caused NICHOLS to believe McVEIGH was involved in the bombing, and NICHOLS
responded "yes." McVEIGH was much more "hyped" about "Wago than NICHOLS.

Neither NICHOLS or McVEIGH had frisnds in inance Section
while they were in the ARMY. McVEIGH had mentioned al n reference to
shows McVEIGH has attended. at these gun shows. When
asked, it was NICHOLS' opinion that any person could sell privatély awned guns
without needing a Federal Firearms License. Approximately 15 percent of NICHOLS'

gun show sales are generated by his sale of guns. Over 50 percént of MCVEIGH's gun:

show sales are generated by his sale of guns. Neither NICHOLS inor MGVEIGH have
a Federal Firearms License. !

1
NICHOLS and McVEIGH would see newsletters, articles, ete., as jn the

SPOTLIGHT, writings of ) and etc.,

and they would discuss the contents, is the ted police officer

in Arizona, since retired, who writes a column. rote a book, "AID
AND ABET," that NICHOLS has read. NICHOLS advisedThess Types of individuals
promote the “right ps " i th he and| foliow the
U.S. Constitution. department twice, after which -
he got "fed up" and refired. now writes speeches about individual's rights
under the U.S., Constitution.| Fan forl in 1992.

NICHOLS believes the SPOTLIGHT and similar publ'lications would "open
eyes" ta an alternative reporting versus what is presented in the mass media.
NICHOLS believes in many of these alternative ideas. Anyone cgn go to any gun
shaw and find books on how to make bombs, cannons, guns, silencers, etc.

NICHOLS advised that he has bought books at various guns shows on cannons and
how to establish credit. . |
!
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NICHOLS' attention was then directed to his knowlgdge of McVEIGH. It
is NICHOLS opinion McVEIGH has become more "hyper” or "ne \ ous" in recent times.
McVEIGH was in Desert Storm and NICHOLS feels g lot of the change seemed to
come after that. NICHOLS did not serve during Desert Storm. . :

l
) NICHOLS believes McVEIGH has friends in Junctioh City, both in an out
of the military. NICHOLS does not know these people, even though McVEIGH may
have mentioned names in the past. NICHOLS and McVEIGH oncs roomed in the
barracks at Fort Rilsy with some of McVEIGH's present associatgs. NICHOLS recalls
one individual.by the name of who was an individual known by both
McVEIGH and NICHOLS in 1988. i

McVEIGH served in the ARMY for four to five yearsbnd he got out of the
ARMY early, after his Desert Storm service. After Desert Storm, MCVEIGH trained to
make the Special Forces. While on a training run/walk with a friend from Desert Store,
McVEIGH decided not to continue his Special Forces training, and a short time later
left the ARMY. NICHOLS assumes McVEIGH received an honorable discharge.
NICHOLS advised McVEIGH was "pissed off" at his sergeant befg':re he was
discharged. ;

]
MCVEIGH travels a lot and is not at one address forlan extended pariod -
of ime. Last fall, when NICHOLS and McVEIGH were out west for some gun shaws,
there was a week when they stayed in the desert near Kingman, Arizona. McVEIGH
has a housa in Golden Valley, Arizona, which is outside Kingmani In describing
McVEIGH, NICHOLS advised "he's a loner.” NICHOLS believes it is possible
McVEIGH could make a device to blow up a building without NICHOLS' knowledge
and that "he could be capable of doing it." ' :

McVEIGH knows guns very well but "is no sharp shéoter." McVEIGH can
break guns down quickly, all the way down to the "bare parts." MCVEIGH knows the
names of a variety. of makes and models of guns, their round cap: bility, the velocity of
bullets, different calibers, ballistics, etc. McVEIGH knows guns better than NICHOLS,
as McVEIGH has mare interest in guns. In regard to guns, NICHLS looks at the sale
of guns as a means of making money, but McVEIGH looks at gunis as a way to talk to
peaple. NICHOLS advised he is trying to sell some of his personal weapons because
"I may have too many." ; '

The fallowing mutual associalt_e_am_mmLtMKJH_imw? than
NICHOLS, including some non-military: 1

S Trom thel [ Missouri area); 9. Unidentified Person (an individual

1
|
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with whom McVEIGH lived in Salina, Kansas, who was also in the ARMY).
The following are common acquaintanées of NICHDLS a V 's,
cople are more apt to be classifiedraedlomALO! fiandaran
{ Michigan

| bne LS): 2
(used to work o m); amay father
who used to work o farm.)

The following are JAMES NICHOLS' frisnds who age also acquain
with NICHOLS and McVEIGH but that NICHOL S knaws hetter:

nd another whose name is unrecalled). McVEf.lGH gets along

DeTeT WItT U1 mother livels ir] nd his

father lives i : i

1

NICHOLS was recently at a gun show in Tulsa, Oklahoma, whers he
talked to an individual who had a booth selling items related to e plosives. NICHOLS '
talked to this individual quite a bit. NICHOLS learned that there are lot of chemicals
involved in making an explosive, to include Ammonium Nitrate; potassiumand” -
"something" else. NICHOLS further advised nitrogen, potassiumTand phosphorous
from fertilizers can be used for bombs also. NICHOLS asked this individual specific
questions about uses of the different chemicals and this individusl was rude to
NICHOLS because he felt NICHOLS should have known the ansivers to those
questions. NICHOLS also talked to others wha said there was nd problem selling
chemical items associated with bomb making. . : {

NICHOLS has read articles that have come across {he table at gun
shows about bomb making. NICHOLS would review these articles and talk to
MCcVEIGH about the different types of borhbs and if the bombs wauid work, and -
whether the directions on making the bombs seunded logical. NH:.DHOLS and
MCVEIGH discussed the bombing literature and would ask each gther, whether it made
sense or would this bomb make more sense than another bomb? NICHOLS advised
that McVEIGH knows "as much as | do about bombs." NICHOLS advised that
MCVEIGH has lots of free time and likes to stay busy by reading, lEtc. about guns and

bombs. |

i ‘

By talking with different people at gun shows, NICHOLS heard you need
certain types of fertilizer to make a bomb and it was a nitrogen based fertilizer, -
NICHOLS advised he does not think a liquid fertilizer could have done the Oklahoma
City bomb.

NICHOLS advised a 28 percent nitrogen mixture co ! Id lead to an
explosion and that there are differant percentages in making the rTght mixture for a
bomb. Some people say urea can lead to an explosion and some people say it can
not. NICHOLS does rot know, but he is aware that urea is a granular solid like the
fertilizer people place on lawns. :

!
1
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Another granular fertilizer is Ammonium Nitrate. Ammonium Nitrate can
be used to make a bomb. NICHOLS stated, I imagine you haveto put a blasting cap
onitto explods.” NICHOLS recounted a farmer who stopped byhis table at one of the
gun shows and discussed blowing tree stumps out of the ground! This farmer told
NICHOLS to take Ammonium Nitrate and diesel fuel and mix it. Someone would then
bore a hole undemeath the tree stump and pour the mixture dow the hole. The
mixture is then detonated, producing an explosion which will rempve the tree stump.
Someone came by his table at a gun show and said to mix Ammpnium Nitrate and
diessl fuel for-explosions involving quarry/rock work. :

|

When questioned about any first hand knowledge lbout bomb making,
NICHOLS stated, "I have not made any, so | do not know if the mixture stays granular
or becomes liquid." NICHOLS advised there are ratios for the mixture in baoks, all the
way from dry manure to Ammonium Nitrate with diesel fuel. NICHOLS stated, "l would
assume electricity could start it." NICHOLS stated they now havé electric blasting
caps for the detonation and he assumes one could be utilized for detonation.
NICHOLS advised Ammonium Nitrate could be purchased from the grain elevatar in
Junction City. i

NICHOLS was asked about storage facilities in his }:are. custody or
control. NICHOLS had a stérage facility in Las Vegas, Nevada, from November 1994
to January 1995 for storage of his pickup truck and other personilD items. NICHOLS
used this storage when he went to the Philippines. NICHOLS aldo had the previously
mentioned facility in Herington from which: he had removed McVEIGH's belongings.
NICHOLS also had a storage facility in Council Grove, Kansas, where he stored his
housenold effects, guns, ammo, etc. This facility was utilized from October 1994 until
March 1994 when NICHOLS purchased a house in Herington. :

- -- NICHOLS currently receives mail-in both Heringtoniand Manhattan.
When questioned regarding recent UPS deliveries, NICHOLS adyised he had a UPS
delivery from QUARTAN, San Antonio, Texas, for $800 in value for laser sights and
that he paid cash for the shipment. On Monday and Tuesday of this week, NICHOLS
received a COD package through the U.S. POSTAL SERVICE for approximately $640.
This was for a shipment of blow guns from BALISTICORP, a business in Nebraska.

When questioned about numerous large drums located in his garage,
NICHOLS advised he secured them to hold trash, etc. These drgms were bought in
Marion at a dump. When discussing his fuel meter, NICHOLS ad vised he bought it at
Fort Riley with the intention to sell it. NICHOLS paid only a percentage of what the
meter was originally priced.

When asked if NICHOLS had any knowledge of whether was
“invalved in the Oklahoma City bombing, NICHOLS advised "no." |Wher 5kad whether
NICHOLS had any knowledge of McVEIGH being involved in the [Okishoma Ci
bombing, NICHOLS advised, "I suspect it now." Whan asked ab<|>ut the name |

-1 Oy




|:| NICHOLS advised, "That was the name TIM mentioned,!" in.cannaction with a

house McVEIGH shared in the Salina arez._NICHOLS never knew and has
never met him. NICHOLS does not recall haina in NICHOLS' and McVEIGH's
basic training unit together but NICHOLS beheve{ came |nto their company
after NICHOLS separated.

When asked about a call he received from McVEIGH on Saturdéy .
morning (April 18, 1995) at 6:30 a.m., NICHOLS advised that he could not remember
any such call. :

1ta listen to a taped
message fro on the phone.
NICHOLS listened to this tape twice after which he said, "I caught everything except
for what my son said." |

At approximately 12:03 a.m., on April 22, 1995, lnvglstngatmg agents
handed NICHOLS four pages of letters and notes for NICHOLS 1o read. One page
was a letter to TIM from TERRY. One page was entitled “Pick ud storage." One page
was entitled "Read and do immediately:" And the last page was the back side of the
“Read and do immediately” page. NICHOLS read the four page?jand then advised, "|
wrote it because | did not have a will." NICHOLS advised that these documants were
sent tg ith instructions to mail'the letter to McVEIGH in the event of NICHOLS'
death before January 1995. NICHOLS stated he prepared these idocuments because
he-was going to the Philippines and that is not a very safe destindtion. When asked if
he wrote similar lefters each time he had gone to the Phlllpplnes ;Prewously, NICHOLS
responded that he had not, anly this time.

NICHOLS advised that he did not know if he would return from the
Philippines because the Filipinos do not like Americans and he mhy have been run
over by a car. NICHOLS advised thaf] ad separate instruitions, and she was
not to open these until January 28, 1995, NICHOLS advised tha opened it up
beforehand. NICHOLS advised that she said that she opened it dp shotly after
NICHOLS left the cauntry because and she félt a need to open it
and explain it to lillf?TLS advised that those pages desqnbad some personal
effects and explained to the letter to TIM McVEIGH. i :

Just before the interview was concluded, NICHOLS jwas offered the
opportunity o take a polygraph examination to assist the agents in determining the

truthfulness of his statement. NICHOLS declined saying he thauaht nolvaraphs ware

“not reliable." At this juncture, approximately 12:11 a,m.. SAs and

concluded and left the room as SAS| hnd bgain entered the room
to talk to NICHOLS.
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It should be noted that SAsl Iandl |were present

intermittently during this interview. Those contacls are recorded i
document (FD-302).

INVESTIGATION ON: 4/21-22/95

AT: HERINGTON KS

BY: SA
SA
SA
SA

DATE DICTATED: 4/23/95
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4-23-95 \

TERRY L. NICHOLS, 109 SOUTH 2ND STREET HERINGTON,
KANSAS, PHONE 316-258-3400, WAS INTERVIEWED AT THE HERINGTON
POLICE DEPARTMENT AND FURNISHED THE FOLLOWING INFORMATION:

AFTER LEARNING THAT TERRY L. NICHOLS HAD PRESENT
I.I:I.I.MS.ELEAI_'LH.E_HlERIf\ GTON POLICE DEPARTMENT, ‘MENT, SPEC|AL AGENTS
AN IFRAVELLED TO HERINGTON,
KANSAS FROM FORT RILEY, KANSAS FOR THE PURPOSE Of INTERVIEWING
NICHOLS.

ARRIVING AT THE HERINGTON POLICE DEPAR'}'MENT, SA'S

WERE INFORMED THAT SPECIAL AGENTS

NICHOLS. SA'Y] JALSO PARTICIRATED IN THE
INTERVIEW DUE TO THE OVERALL KNOWLEDGE OF THE BOMBING. AT THIS
TIME, NICHOLS REQUESTED A GLASS OF WATER AND IT WAS FURNISHED TO
HIM. AT 4:34 P.M., NICHOLS SIGNED A CONSENT TO SEARGH FORM (FD-26)
FOR BOTH HIS RESIDENCE AND VEHICLE WHICH WAS WITNESSED BY SA'S

|HAD INITIATED THi INTERVIEW OF

| 5 AFTER A SHORT TIME, SA'§

AT 6:10 P.M.. A BREAK WAS TAKENAND SAL____WAS
ASSIGNED TO SIT WITH NICHOLS. SA ROUGHT NICHOLS A
GLASS OF WATER AND TWO SLICES OF PIZZA, WHICH NIGHOLS HAD
REQUESTED. NICHOLS BEGAN TALKING ABOUT HIS EMPLOYMENT AND
MENTIONED LiQUID FERTILIZER. NICHOLS WAS ASKED ABOUT THIS,iAND

RELATED HE FORMERLY SOLD 28 PERCENT LIQUID NITROGEN FERTILIZER TO

FARMERS. NICHOLS SAID HE STARED DOING THIS IN 1986, NICHOLS HAD
PURCHASED AN OLD FIRE TRUCK FROM ] FROM WHICH
HE MADE DELIVERIES OF THE LIQUID FERTILIZER. NICHOLS LATER SOLD
THIS TRUCK AT AN AUCTION.

NICHOLS ALSO HAD A 2,000-GALLON TANK WHICH WAS
APPROXIMATELY FIVE TO SIX FEET IN DIAMETER AND 12 FEET LONG.
NICHOLS ADVISED THIS TANK WAS MADE OF METAL AND F|T IN A 14 FOOT
TRUCK. NICHOLS STATED HE BOUGHT THIS TANK FOR $200 FROM A GAS
DEALER. NICHOLS RINSED THE TANK OUT AND PUT FERTI*IZER INIT.
NICHOLS SAIEi FURRENTLY HAS THIS TANK. |

NICHOLS SAID THERE ARE TANKS WHICH ARE MADE OUT OF
FIBERGLASS. NICHOLS HAS SUCH FlBERGLASS “TANKS, WHITE

b7

bé&

b7C
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AND LIGHT GREEN IN COLOR. NICHOLS HAS SEEN BLUE FIPERGLASS TANKS
IN THE FIELDS OF FARMERS.

INVESTIGATION ON: 4/21-22/95
AT HERINGTON, KANSAS
BY SA| | & sA [
DATE DICTATED: 4-23-95 |
NICHOLS ADVISED TWO WEEKS AGO,HE PURTASED AFUEL

METER FROM FORT RILEY. NICHOLS DESCRIBED THE FUEL METER AS A
MACHINE WHICH MEASURES THE NUMBER OF GALLONS OF FLUID WHICH
PASS THROUGH IT. NICHOLS WAS PROUD OF THE FACT THE ASKING PRICE
FOR THE FUEL METER WAS $147 AND THAT HE WAS ABLE FO BARGAIN DOWN
THE SELLING PRICE TO $65. AT THE TIME NICHOLS BOUGHT THE FUEL
METER, THE METER INDICATED EITHER 20,000 OR 30,000 GIALLONS OF FLUID
HAD GONE THROUGH IT.

NICHOLS-SAID HE BOUGHT THE FUEL METER WITH THE
INTENTION OF RESELLING [T. NICHOLS SAID HE EVEN PLACED AN AD IN A
LOCAL NEWSPAPER ADVERTISING THE FUEL METER AS BEING FOR SALE
FOR $900. NICHOLS THEN DETERMINED THE FUEL METERWAS NOT IN
WORKING ORDER AND HE TOOK IT APART IN AN ATTEMPT(TO FIX IT.
NICHOLS DISCOVERED THE FUEL METER TO HAVE BAD TEETH, FURTHER
DESCRIBED AS GEARS, AND ATTEMPTED TQ IDENTIFY THE MANUFACTURER.
NICHOLS SAID THE FUEL METER WAS NOW IN HIS GARAGE DISASSEMBLED.
AT ONE POINT, NICHOLS MADE REFERENCE TQ BUYING ITEMS IN LOTS OF
MORE THAN ONE, BUT SAID NOTHING ABOUT HAVING MORE THAN ONE FUEL
METER.

NICHOLS SAID HE WONDERED IF THE FUEL METER ACTUALLY
HAD 120,000 OR 130,000 GALLONS OF FLUID RUN THROUGH IT RATHER THAN
20,000 OR 30,000 GALLONS.

AT THIS POINT, sA's| lanD |RETURNED TO THE
INTERVIEW ROOM. WITH NICHOLS PRESENT, SA SUMMARIZED
NICHOLS COMMENTS FOR SA'S AND SRS PND

THEN EXITED THE INTERVIEW ROOM AT APPROXIM/’-\TELY 7:05 P.M.

K, 5l |AGAIN WAS ASSIGNED TO SIT
BROUGHT NICHOLS ANOTHER GLASS OF

ATTH

WATER. SA OBSERVED NICHOLS DRAWING THE INSIDE FLOOR
PLAN FOR CE AND G ON A LINED PIECE OF PAPER.
NICHOLS THEN EXPLAINMI&E_&IOOR PLAN OF HIS
RESIDENCE. AGAIN SA'S RETURNED TO THE

INTERVIEW ROOM. AFTER NICHOLS SIGNED AND DATED TI-lE DRAWING, IT
WA SED BY SA'S ISA'S
AN GAIN LEFT THEROOM.




SHORTLY AFTER MIDNIGHT, SA'S | Ak | |ExiTED
THE INTERVIEW ROOM. SA'S________JAND REENTERED THE
INTERVIEW ROOM. NICHOLS DENIED ANY PA ATION |N THE BOMBING

OF THE FEDERAL BUILDING IN OKLAHOMA CITY, OKLAHOM
ADVISED HE WAS BEING TAKEN INTO CUSTODY AS A MATE
AND WOULD BE TRANSPORTED TO THE ABILENE, KANSAS

A. NICHOLS WAS
RIAL WITNESS
UAIL. NICHOLS

WAS FURTHER ADVISED HE ALl D LIaV/E A HEARING TR \AAI(‘I—HTA I»(ANQAS'

BEFORE A FEDERAL JUDGE

WAS AGAIN READ HIS "MIRANDA RIGHTS,” WHICH HE SATE

WISH TO SIGN. THE "MIRANDA RIGHTS" FORM WAS WITNE
JABLONSKI AND FOLEY. NICHOLS WAS THEN PLACED IN A
AND TRANSPORTED TO THE DICKINSON COUNTY JAIL. ABIL

HOLS
D HE DID NOT
SSED BY SA'S

N FBI VEHICLE,
LENE, KANSAS.

TOTAL P.28
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| | After being advised of the nature
! of the interview and the identities of the interviewing agents, he
| provided the following information:

| |has been residing in thel

l Ihas
been|

Nichols believes that he may die soon and would like to
reveal the truth about the 1995 bombing of the Alfred P. Murrah
Federal Building, Oklahoma City, Oklahoma. Nichols provided the
"location and type of bomb making components stored in the United
States that have not been recoveéred by law enforcement. Nichols
identified by name someone who is a ce-conspirator in the 1995
bombing, referred to as "Top Dog #2."

[ lwonld not divilae the name given to h'iml

becausel
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Last Name Unknown (LNU) andl |mav be aware
of the informarion nrowvided bv Nicholsi lis

| iis not very fnLglliggn;_and_any_igﬁgymation he has obtained
was provided to him
[:::::]hés no knowledge of | |

Nichols, role in the 1995 ‘bombing or any future bombings.

[::;::]has no knowledge of any future bombings or
terrorist acts. associated with Nichols. Several months ago Nichols

mentioned car bombs, but could not recall any further
information.
to SA| [advised SA | J

[ |
|

[as not being John Doe #2,

put indicated | is a co-conspirator in the 1995 bombing. After
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dAato Of

| |also known as I
birth| | Social Secenrity docomnE Sombasl is

currentlvy| |

| [ After being advised of the
nature or the interview and the identity of the interviewing agent,
He provided the following information: ° :

, and have been in
contact with Inmate Terry Nichols. Nichols is serving multiple
life terms for his role in the 1995 bombing of the Alfred P. Murrah
Building, Oklahoma City, -Oklahoma.

| ltatxina to NiChOlSI |
Nichols began discussing the 1995

oombing |

jniclially discussed the 1

by Nichols|
provide the infoTmation to] L _

In the course of talking to Nichals |

e

After a short period of time. |

[ —Jerovideds] |
informati ols. Seveéral iImportant statementg
| L The following are a list |
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|is angry due to thel

Upon learning that explosives components were recovered
at his residence, Nichols advised that "It was not the way he
wanted it to happen.™

Nichols has stopped |

be in danger.
Dog #2" is very powerfull

Nichols believes that if other co-conspirators in the
1995 bombing are revealed, his 1life and the life of his family will
An unidentified co-conspirator referred to as "Top
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On Friday April 15, 2005, The Pueblo Chieftain Online,
Pueblo, Colorado, published the attached article corcerning Inmate
Terry Nichols. Administrative Maximum Prison, Florence, Colorado.
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Published: Friday April 15, 2005

FBI waited on tip about Oklahoma bomber

Terry Nichols

By MARK SHERMAN
THE ASSOCIATED PRESS

WASHINGTON - The FBI initially dismissed a tip that convicted bomber Terry
Nichols had hidden explosives and they might be used for an attack this month
coinciding wnth the anniversary of the Oklahoma City bombing.

While the FBI h'as found no evidence supporting the idea that an attack is in the
works for the April 19 10th anniversary, the information that explosives had been
hidden in Nichols’-former home in Herington, Kan., turned out to be true.

The tip came from imprisoned mobster Gregory Scarpa Jr., 53, a law enforcement
official said this week. Scarpa is an inmate in the same maximum-security federal
prison in Florence, Colo., where Nichols is serving life sentences for his role in the
1995 bombing of the Alfred Murrah federal building that killed 168 people. Timothy
McVeigh was convicted of federal conspiracy and murder charges m the bombing
and executed in 2001.

Scarpa learned about the explosives from Nichols, mainly through notes passed
between them, said Stephen Dresch, a Michigan man ‘who is Scarpa’s informal
advocate.

Dresch gave the information to the FBI in early March. But FBI agents did not
search the vacant house until March 31. The bureau did not act more quickly
because Scarpa failed a lie detector test, said the law enforcement official, who

http:/fwww.chieftain.com/print.php?article=/national/1113569721/17 - 4/15/2005
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declined te be identified because of the sensitivity of the investigation.

The FBI lab continues to examine the materials for fingerprints and other clues
that might show where the explosives originated and who may have had them
before they got into Nichols’ home.

Scarpa, a member of the Colombo organized crime family serving 50-plus years on
drug trafficking, conspiracy and racketeering convictions, first communicated
information about the explosives on March 1, then provided more details on March
10 and 11, Dresch said in letters sent to the staffs of two members of Congress
and to the FBI's Detroit office. Scarpa revealed the location of the house on March
11, Dresch said.

The first letter-said Scarpa learned from another prisoner, assumed by Dresch to
be Nichols, “the location of a bomb on U.S. soil.” The second described two rock

" piles in the crawl space beneath Nichols’ former home. Under one, it said, were

cardboard boxes wrapped in plastic. Those details match what the FBI said it

~ found.

Aides to Reps. William Delahunt, D-Mass., and Dana Rohrabacher, R-Calif.,,
acknowledged receiving the lettérs by fax. Delahunt’s office received the letter on

“March 1 or 2 and forwarded it to the FBI, said Steve Schwadron, the lawmaker’s

chief of staff. The letter to .Rohrabacher was not read until after the FBI search had
been done, Rohrabacher spokeswoman Rebecca Rudman said.

The FBI refused to commeént on the delay.

The bureau has faced harsh post-Sept. 11, 2001, criticism accusing it of failing to
adequately investigate tips and lntelllgence

Delahunt has chided the FBI forAits dealings with informants, while Rohrabacher is
considering requesting a hearing on the bureau’s handling of the Oklahoma City
investigation. .

“I'm more concerned that the FBI didnt do a thorough job lhvestlgatlng this
location 10 years ago than I am about how long it took to follow through on an
informant’s tip,” Rohrabacher said..

Dresch, a Michigan economist, principal owner of Forensic Intelligence
International and former state lawmaker, speculated that the FBI didn’t act more
quickly because Scarpa has a long, contentious history with federal authorities.

Valerie Caproni, now the FBI general counsel, was a prosecutor in Scarpa’s 1998
trial in Brooklyn, N.Y. At the time, Scarpa testified he spied for the FBI on four
suspects in the 1993 World Trade Center bombing, including convicted
mastermind Ramzi Yousef, while they were jailed together in Manhattan.

http://www.chieftain.com/print.php?article=/national/1113569721/17 ' 4/15/2005
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Scafpa said he passed on to the FBI plans that said associates of the four men
would kill a prosecutor in one of Yousef’s trials and attack a federal judge he
declined to name as well as unspecified “government installations.”‘

Caproni and U.S. District Judge Reena Raggi scoffed at Scarpa’s claims, which the
judge called insignificant at best and more likely “part of a scam.” ,

Freelance journalist Peter Lance has argued in his recent book, “Cover Up,” that
Scarpa’s information was accurate and included tips that could have led the FBI to
Khalid Shaikh Mohammed, Yousef’s uncle, long before the Sept. 11 attacks
Mohammed purportedly helped plan.

Lance has obtained transcripts of Scarpa’s interviews with FBI agents in which he
provided details of his dealings with Yousef. )

Scarpa’s father, the late Gregory Scarpa, was an FBI informant whom senior
officials allowed to keep working with the bureau in the 1990s even though they
suspected him of murder, according to Lindley DeVecchio, Scarpa’s FBI handler‘..

On the Net:

FBI: www.fbi.gov

©1996-2005The Pueblo Chieftain Online
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125 — ReferralfDirect

129 — ReferralfDirect
132 — FeferraliDurect

135 — ReferraliDiirect

156 — ReferralfDirect
157 — ReferralfDirect

1a0 — FeferralfDirect

1al — FReferraliDurect
165 — ReferralfDirect

166 — ReferralfDirect

169 — Referral/Direct
1745 — ReferralfDiirect

176 — ReferralfDirect

177 — ReferralfDirect
178 — FeferralfDirect

181 — FeferraliChrect
184 — ReferraliThirect
1585 — Duplicate
188 — Duplicate

1587 — Duplicate
188 — Duplicate

1539 — Duplicate
192 — ReferralfDirect
195 — ReferraliDurect

195 — ReferralfDirect

201 — ReferralTirect
20% — Referral/Direct

208 ~— FeferralfTiarect

210 — FeferralfTirect
211 —~ Referral'Tirect

215 —~ Referral/TDirect

2180 — FeferralfDirect
219 — Referral'Tirect

223 ~—~ Referral'Tirect

224 — Referral'Tirect
227 — FeferralfTiarect

233 — FeferralfTirect

234 — Referral'Direct
235 — Referral/Direct

230 — FeferralfDirect

237 — FeferralfTirect
240 — Referral'Tirect

244 — Referral/Tirect

245 — Referral/Direct
247 —ha, 7T, b7l

248 — hd, b7, b7
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FPage
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FPage
FPage
Fage
FPage
FPage
FPage
FPage
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Fage
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FPage

249 — ha, 7S, bTD
250 — ha, b7, bTD

251 ~ ha, b7, W7D

253 ~— FeferralfDirect
255 —~ Referral'Direct

2568 — Referral/Tirect

258 ~— Referral'TDirect
260 — FeferralfTiarect

261 — FeferralfTirect

263 — Referral'Direct
264 — Referral/Direct

260% — FeferralfDirect

267 — FeferralfTharect
269 — Referral'Tirect

271 — Referral/Tirect

272 —~ Referral/Direct
275 — FeferralfTirect

278 — Referral'TDirect

277 —~ Referral'Tirect
278 — FeferralfDirect

279 — FeferralfTharect

283 ~ Referral'Direct
284 — Referral'Tirect

285 — Referral/Direct

280 — FeferralTiarect
288 ~—~ Referral'Direct

289 — Referral'Tirect

291 — Referral/Tirect
298 — FeferralfTharect

297 —~ Referral'Tirect

305 — Referral/Tirect
306 — Referral/Direct

308 ~— FeferralfTiarect

310 — FeferralfTirect
312 —~ Referral'Tirect

314 — Referral/Direct

31% — FeferralfDiarect
317 ~ Referral'Tirect

319 — ReferralTirect

323 ~ Referral'Direct
327 ~ FeferralfTirect

329 — FeferralfTirect

330 — Referral'Direct
332 — Referral/Direct

3360 — FeferralfDirect

337 — FeferralfTirect
339 — Referral'Tirect

341 — Referral'Tirect

343 — Referral/Tirect
347 — FeferralfTirect

348 — Referral'Direct
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349 — FeferralfTirect
353 ~— Referral'Tirect

354 — Referral/Direct

35% — FeferralfDirect
3560 ~— Referral/Direct

360 — Referral'Tirect

361 — Referral/TDirect
362 — FeferralfTiarect

3660 — FeferralfTirect

367 — Referral/Direct
370 — Referral/TDirect

371 — FeferralfDiarect

382 — FeferralfTirect
383 ~— Referral'Tirect

396 — Referral/Tirect

397 — Referral/Tirect
401 ~ Feferral/Tirect

402 ~ Referral'Tirect

405 ~ Referral'Tirect
408 ~ Feferral/Tirect



